Table of Contents

Love is the Path Home

Appreciation

The Purpose of this Book

How to Use this Book

Introduction

Who is the Oflana Group?

We are Here

Love is the Power that Heals

You were Born of Love

Connecting with Beings of Love

Exercise: I am Infinite

The Body

Lessons and Gifts

Communication: Soul and Body

Exercise: The Light of your Heart

Guidance

Perceiving Guidance

Exercise: Perceiving Guidance

Receiving Guidance

Discernment

Releasing Doubts and Fears

Exercise: Releasing Doubts and Fears

Life Beyond the Body

A Journey Back to Love

Large Presence Beings and the Afterlife

The World of Spirit

The Mind and Forgiveness

Releasing Judgments

Forgiveness and Freedom

The Gift of Forgiveness

Guided Journey: Self Love and Forgiveness

Love is for Giving

Earth Family

Awakening to a Higher Vibration

Sun Meditation: You are a Being of Light

Earth Community

Evolution, Family and Kindness

Feminine and Masculine

Ego and Spirit

Choosing Evolution

Exercise: Releasing Ego to Spirit

Letting Down the Walls

Peace, Eternal Life and Soul Impulses

Full Expansion

Exercise: Sensing Peace

Soul Truth

Recognizing Self

Trust

Activating Love, Trust and Faith

Faith

Spiritual Honesty, Trust and Faith

Exercise: Inner Dialogue

Passion, Purpose and Honesty

Exercise: Honesty

Passion, Choice and Giving and Receiving Love

Guided Journey: Giving and Receiving Love

Sharing Energy

Spirit Consciousness

Sharing with Nature

Exercise: Connecting with the Infinite in Nature

Clarity in Sharing

Exercise: Self-Connection

Mother Mary’s Story

Exercise: Sharing Peace

Choosing to Believe

Inner Worlds

Dreaming

Exercise: Expansion

Abundance

Creativity

Creativity and Feelings

Color and Sound

Balance: The Color of Love

Truth, Space and Sparks of Color

The Sounds of Love

The Universal Melody

Resonant Communication

The Rhythm of Life

Am I on My Path?

Alignment with Change

“Letting Go”: Honoring your Soul Path

Standing Up for Spirit

Tools for Integration

Exercise: Being Awareness

Exercise: Align Spirit, Body, Mind and Emotions

Love is Calling You

Love’s Forward Movement

Choosing Divine Love

Mother Mary: Love and Compassion

Mother Mary: Love Beyond the Veil

Jesus: You are the Christ

Mother Mary: The Fabric of Love

An Instrument of Love

Dedicate to Love

A Love Note

Your Purpose is Love

Appendix

Glossary

About Pati

Contact Information

Love

is the

Path Home

Love

is the

Path Home

Spirit Messages

For Awakening your Soul

Pati Scamacca

with Channeled Messages from the Oflana Group

Copyright © 2015 by Patricia Scamacca

All rights reserved. This book or any portion thereof may not be reproduced or used in any manner whatsoever without the express written permission of the publisher except for the use of brief quotations in a book review.

Epub Edition 2015

ISBN 978-0-9862611-0-7

Spirit Source Publishing
P.O. Box 270152

Louisville, C0 80027

Cover design and artwork by Karen Dombrowski-Sobel with contributed artwork by Emiliano Acevedo

Mandala Art by Pati Scamacca

“We are called to hold a vision of love

For the world,

If we don’t, who will?”

Dedication

For the awakening of humanity

in alignment with the evolution of love.

Offering

This book is offered to assist you

in recognizing your origins in love, so that

together we may create a more peaceful world.

Appreciation

My deepest appreciation to my Spirit Guides for being here for me and others with the utmost of love and acceptance.

Gratitude for my parents, who have been supportive and loving at every stage of my life.

Special thanks to Karen Dombrowski-Sobel for designing the cover and being divinely attuned to this project.

Thank you to Therman Silks, my editing assistant, whose dedication to this project was invaluable.

Thank you to Karen Cunningham for your editing support.

Thank you to Renee Hummel, my grammarian angel.

With the deepest of surrender to the Infinite Source of Love, I say thank you.

The Purpose of this Book

The messages in this book will encourage you to embrace love, acceptance, peace and forgiveness as a spiritual path to your true nature of love. It validates the importance of developing these qualities not just for a better life on earth but as an evolutionary call for your soul to awaken in its journey into the Source of love. It is a call to remember your oneness in the world of spirit, to activate the spirit within you to awaken to the Source of your being, and to bring forward the gifts of your heart.

How to Use this Book

This book can be read to raise your vibrational rate to one of love, peace and forgiveness. Read it from beginning to end or receive inspiration by opening to any page. You can return to it again and again and experience it in a different way each time. The messages in this book can take a lifetime and beyond to integrate. Be patient with yourself.

Introduction

In these pages you will find a lot of inspiration, validation and encouragement for being on a path of love. All of the messages come from a group of spirit guides that have been supporting me for over 20 years. They are devoted to love and all the qualities of spirit that bring us closer to Home- the love within us that unites us with everything in our infinite and loving universe.

My spirit guides speak directly to me and through me. Although I’ve been clairaudient, clairvoyant and clairsentient my whole life, it took a while to figure that out. It was 1992 when I experienced my first conscious assignment to speak for the spirit world. I was meditating at my home in Hawaii when a spiritual being, a Melchizedek teacher, came to me and asked me to speak for him.  I recorded it on a cassette player.  I had gone into such an altered state when it occurred that I rapidly forgot about it.

A week later some friends were having a Urantia Book meeting in our community kitchen.  While making dinner I overheard them discussing a new development, something called a TR, or transmitter receiver.  They didn't believe in channeling so they didn't call it that, but that's what it was.  I became curious and asked "How would you know if you were one of these TR's?"  They said "Oh, you would know!"

When I happened upon the cassette tape I'd made and listened to it, I was astonished!  I went to my friend and said "I think I might be one of those TR's". We listened to the tape together and then shared it with an elder of the group.  They decided to take it to the group at large and oh what a moment that was for me! We all listened to the tape; powerful words had come.  I was amazed by the energy in the room while listening with everyone.  Then I was questioned about my relationship with Jesus. Fortunately we happen to be on very good terms.  Jesus and Mother Mary are part of my spiritual family.

All of that led to a lot of adventures! A group of us became TR's and we put together a book we called "The Kona Transcripts".  I don't know what became of it, but it was a great experience.  We even did a National Conference at Kalani Honua and shared a lot of “TRing” with others.  So that was the beginning.

Prior to this, in 1991, when I had just become a massage therapist in Hawaii, Jesus came to me for the first time in a vision that was full of emotional impact. He wrapped his arms around me, saying he would help me to “heal myself and others”. I cried with the depth of purpose that I felt. I have had many truly amazing experiences with Jesus over the many years since then. But those stories are for another time.

Mother Mary entered my life many years later while I was working as a massage therapist at the Lotus Center in Kona, Hawaii. She began to assist in some deep healings with my clients and she also wanted to speak to the group that worked there. I did the occasional channeling at the center and developed a relationship with Mary.

During that time I also received a spiritual medical team (non-physical) that includes, among others, a psychic surgeon and several sound healers. They have stayed with me all these years and often offer their services during private sessions and live channelings.

Over time I came to know my spirit family. I have a large circle of family members in the spirit worlds, but over the last few years it’s been my spirit grandmother and grandfather who have been the most present.

I also have an ongoing relationship with Oflana, who was around during the Urantia Book years but later returned to be a leader for the group of spirit guides I now call the Oflana Group. Here’s a bit about them:

Who is the Oflana Group?

Oflana: She is an ascended female spirit that has lived on earth before. She is the main organizer of the group of spirit guides and healers that work with me.

Jesus: The great overseer of love, peace, forgiveness and protection on earth. He is the true guiding leader of the group.

Mother Mary: Jesus’s mother, a great goddess who lived one lifetime on earth and is devoted to love and the service of humanity.

Spirit Grandmother: An ascended, elder spirit that has lived many lives on earth. She is the grandmother of my spirit family.

Spirit Grandfather: An ascended, elder spirit that cares deeply for the earth and is the grandfather of my spirit family.

Sound Healers: A small group of ascended healers who use sound for healing in both the earth and ascended planes.

Medical Team: A group of ascended healers who assist in healing both our earth and spirit bodies.

At the start of 2012, which was an auspicious year of light coming to the planet, my guides asked me to start channeling and writing regularly. They asked me to put together this book. May it serve as a catalyst for you and others in remembering we are united by an infinite source of love.

Blessings on your Journey!

Pati Scamacca

Psychic Healer, Reader, Channeler

We are Here

Love is the Power that Heals

Greetings Blessed Ones,

We are here with you, loving you. We are in absolute support of you.

We have come to earth and its peoples to provide healing and inspiration. We use sound, light and love which is what the vibrations of healing and inspiration ride upon. The love that we share is of a high quality that is rarely available from human to human and has special healing qualities. We share this love freely and are open to providing healing to all that arrive and are willing to participate. We give our inspiration and spiritual support freely to all that are willing to hear. We wish to uplift and direct in the area of love, forgiveness, peace and abundant trust. We are here to provide the building blocks of creativity that allow the foundation of a mature and evolved spiritual path to develop. Many people are on the verge of grounding their spiritual path on a solid foundation of love and just need to be affirmed. Many have worked very hard to open themselves up to celestial guidance but are not truly sure it exists. We are here to say “Yes” to all! We exist, guides exist and love is the power that heals.

Love, Trust, Forgiveness and Peace

Oflana and Friends

You were Born of Love

Dear Beloved Ones,

Your divine essence is what wishes to come forward now, which is the aspect of you that knows love. It is the part that knows how to be love and how to put love into action. It is the part that knows how to be kind to yourself and others. The divine essence within you knows how to treat yourself like a beloved, to nurture and be tender with yourself. It knows how to treat you as the most beloved one of your heart and to cradle you in this love with understanding, compassion and tenderness. For you are precious, you are the beloved.

You are an exquisite expression of the

great oneness birthed into this moment.

We have so much gratitude for you and we ask you, for a moment, to see yourself through our eyes. You are a gift who was born into this universe to experience yourself as love and to give from that love. You have a special calling, to step into this time of awakening where the heart truly does take precedence over the mind. Where the mind becomes illuminated with the love of the heart and the mind can do its bidding. The heart once again becomes the ruler.

In the core of divine oneness

this is what is true:

You were born of love.

You were not born of sin. You are not dirty in any sense. You are a pure droplet of love and only love can be what is created, no matter what it may look like. The challenges you have in your life, the thoughts and feelings, are all gifts waiting to be embraced once again in the arms of love. So cradle yourself and be gentle with yourself. Allow love to come into the foreground of your awareness because it is always there waiting. It is waiting for your invitation to come forward to give you the eyes to see and a heart to love. Begin with yourself. Within you, you are a child and an adult, with every feeling, emotion and thought all waiting to be cradled in the arms of love.

It is a choice to shift your perspective. There is a doorway open where you can step in and say:

“I am willing to see and feel

with the eyes of love.

I am willing to make this choice, no matter what my body, mind or experience says.

Love is my intention.”

And eventually it will unfold in a most beautiful way. It is up to you to carry the vision of a world that can once again remember love. So hang on tightly yet with great openness to this vision. Know and believe that it can be true. This is the impetus and impulse of the universe, to move into the remembrance of its true nature as love.

We invite you to receive a healing. If you would like to receive a healing at this time then make this acknowledgement within your mind and heart. We will provide an energetic hand to your heart and to any place within you that you wish to have healing. We thank you for your willingness beautiful one.

We thank you

Connecting with Beings of Love

Dear Ones,

We love you so much. We are here to give the people of earth a message of love and expansion. We wish to help you to evolve into a greater ability to embrace the experience of love.

Sometimes it can be difficult for highly expanded beings to put their communications of love into words. They send waves of energy to raise the vibration of those who receive it. These experiences can be challenging or easeful. We act as mediators to help the brain, mind and heart adjust to these new vibrations. We help communicate new thought patterns that allow the body, mind and spirit to embody this energy. We help a shift to take place by opening doors in a person’s mind and heart. We hope that you and many others will receive this in a way that is of great use.

We also channel love to you in smaller amounts and are sensitive to your human needs. Expanded beings that are teachers for all of us, including you, often do not have a sense of your human needs. They do not have a direct experience of being in a body or they have moved into such a large consciousness that these fine details seem unimportant. It isn't their job. But many of us have lived in bodies either on earth or elsewhere. There are many ways to manifest into form and experience the pains, sorrows and joys of the flesh. We are glad to be where we are and we also know the difficulties of flesh and bone.

To share with beings of great expansion takes practice. In order to receive their messages of love and to experience at least briefly the energy field they wish to share, you need to be able to handle high levels of energy in your cellular body as well as your emotional body. Your energetic body is more adaptable to this experience while your other aspects, including mental, may have more resistance. You can always choose to expand and there are no limitations. You can always choose love.

How much love are you able to integrate into your current relationship with yourself? We all have patterns of energetic form that create the identity of self. In order to experience more love, these patterns must open and change. They may, and usually will, shift temporarily to accommodate an experience of love and expansion if allowed. But the ability to maintain this experience is often fairly low and becomes a memory only to be referred to with longing or fear.

We would like to teach you how to maintain this integration in order to experience a deeper level of love in your body, mind, thoughts and emotional responses. Your spirit is the essence of all the other parts and only needs an invitation to open the door. When the body, mind, thoughts and emotions are allowed to open, the spirit will always flow towards the experience of love.

To open the doors to greater love and help you connect with spiritual beings which resonate with love is our service to you.

Much love,

Oflana and Family

Exercise

I am Infinite

Sit quietly for 10-15 minutes. Focus on your breath, allowing it to be soft and gentle. Relax your body as much as you can. When you feel tension arise, notice it and let it go.

Whisper to yourself “I love you.” Repeat this to yourself for several minutes. Then take 1-2 minutes of silence and feel the resonance in your body.

Then repeat to yourself “I am safe. I am whole.” Do this for 1-2 minutes. Then feel the resonance silently for a minute or so.

Finally, breathing deeply, say to yourself “I am infinite. I am forever.” Repeat this quietly to yourself and notice where in your body it feels true and where it does not.

The body does not live forever but the energy that creates it and animates it does. Feel this and locate it as an energetic field of consciousness.

The Body

Lessons and Gifts

Dear Children of Earth and Spirit,

We are here and love you. You are children of a spiritual evolution. Spiritual evolution is your growth towards being Source and your expansion in relation to this Infinity. To live in a body you must be a child of Source in a spiritual sense, to be able to “fit”! As you grow spiritually you grow in energetic size and in the amount of “space” your individuated consciousness needs for comfort. Some of you may feel too big to fit in a body for very much longer. You ache to be free of the constraints of the body and experience the freedom of spirit. Your time is coming.

Yet for now the lessons lie in the body. The body provides the ground for your evolution. It is not to be disregarded or neglected. A body is a precious experience. There are lessons you can learn and experiences you can have by being in a body that you cannot get in any other way. It can be a path of pain or joy and in most cases a combination of both. You can gain wisdom through the body.

The body can give you signals about when something is right for you or not. It could be a tightening response telling you “no” or an opening response telling you “yes”. It can guide you with sensitivity to your needs and increase your power of presence. It can guide you to what you want. Your body will feel better when you are aligned with a place or person than when you are not.

Chronic pain can be an issue that challenges a person’s spiritual guidance system to be even stronger. The body’s signals are overwhelmed and therefore not as clear due to constant pain or discomfort. Spiritual development is often the underlying desire. It will not necessarily solve the pain but it will lead to an important path of development. It requires digging into a deep level of self, of emotional and mental pain, that would not have been met face to face otherwise.

The body has a lot to offer in its range from great pleasure to great pains. It can be difficult to not take it too seriously since it is where you live. It can be scary and bring up anger. It can be a threat to who you think you are or who you want to become. It can take you away from a life you wanted or lead you to a different one you didn't know was available.

Respect the body and its gifts. Honor the body as you would a beloved child. Give it love and understanding. Give it gifts of nurturing care. Give it everything you would give someone you cared for deeply and is a priority in your life. The body is not just your home but your responsibility and you are the steward. This stewardship provides the opportunity to love unconditionally. It is your first and last relationship during your earth time. Take care of yourself by tending to your body the best you can with what you are given, and then ask for more. Ask for support. Ask to know how to love yourself even more. The body is a precious gift through pleasure and pain, through grief and joy, through injury, sickness and radiant health. It is your first beloved. Learn to love the body as a beautiful child, a radiant goddess, an ancient crone, a young or old man, with disabilities or disease, with powerful strength or great weakness.

The presence of your Infinite Self grows as you love, and withers to seed when you hate. Hate will always cycle back to love in the evolutionary path. You cannot resist love in the long run. So be tender with yourself and love, love, love.

Blessings,

Oflana

Communication

Soul and Body

Dear Ones,

We love you and appreciate our communication with you. We each have the capacity to communicate with one another and listening is the most important of these skills. This is meaningful not only in human relationships but in relating to the spirit world. Thank you for listening.

Please be aware that not all spirit beings have your best intentions in mind. They may have their own agenda that does not support and sustain the evolution of your soul or the planet earth. It is important for you to decipher which are positive influences and which are negative distractions.

We wish only the highest and best for you and all people. We will never guide you in a way that will disturb the process of your evolution. We will only enhance it and even speed it up.

We help to speed up the vibratory rate your body and soul. The cellular matter of your body resonates with the intention of your soul. Your body is an expression of your soul’s purpose. This is one of the great things about being in a body.

Yet the values and judgments people make about the body can be quite skewed. There are many loving people in bodies that are suffering. There are many people whose bodies are considered beautiful that are full of self-hatred. The body is a grand vehicle for creation. It is a manifestation of your soul’s needs to expand and express itself. Within the pain there is a soul purpose of growth and awareness that is present, it is a natural law of spirit. It is for each individual to find his or her way through suffering and come to peace.

Medical treatments are a manifestation of human intelligence that can be helpful and supportive or cruel and detrimental. There are some divinely inspired creations that are able to attune the energy fields of a person and allow them to find insight and balance. Some aspects of surgery and allopathic medicine are of use. We do have concern over some of your more toxic remedies, ones that overly challenge the body’s ability to heal itself but even this can be just what some people need. The important part is to attune to what is in alignment with your deepest soul's calling. Just this process alone can reveal aspects of yourself beyond your physical body that are in need of healing.

Many natural remedies are known for basic ailments that are gifts from the plant world and from the earth herself. We encourage this communication and connection with the earth and all of her healing spirits. She has so much to provide. Do not limit her healing offerings to just the physical. She and her beings of light can provide healing on every level!

When in a healing process take into account the changes you are being led to make at each level of your being: physical, mental, emotional, spiritual and etheric. You may need protection in your energy field to strengthen your boundaries and find safety within yourself. The healing process is one of coming home to yourself, of returning to your natural state of connection with Source. Look inward to unveil which parts of you want to find wholeness through connection with your loving Source. Do not judge these parts of yourself but allow them to be and decide how you will face them and embrace them.

This is a step by step way of growth. It is true that some have spontaneous awakening and healing. It is always available. For most people it is a slow road in regards to earth time. Yet it is the path you have chosen and been given. Find some humor in it if you can. Try not to take it too seriously. You can find lightness even in the darkest of days; it is always there within your reach.

Exercise

The Light of your Heart

If you find yourself in the midst of an upset, be it an emotional challenge or a moment of urgency, take a breath. Ask to be shown the light of your heart. If it is breaking, all the better, you will find the light more easily. If your heart is closed like a clam shell, the light may be small, but it will be there. You may see, feel or hear it. Let your senses be aware of the smallest inkling or knowingness. The light of truth never leaves you. It is a spark of life and light. Ask to know it and it will always be there for you. Breathe, relax and ask to be shown the light of your heart in any moment.

We love you,

Spirits of Love and Light

Guidance

Perceiving Guidance

Dear Beautiful Ones,

We appreciate and honor you. You are dear spirits that have come to do the good works of bringing light, joy, and awakening to earth and its people. Even when your life contains suffering and challenge, you still carry a light within you that cannot be diffused. You are light bringers and you come with a purpose. Light bringers take many forms, walking in many social circles and different cultures. The belief systems with which you frame your words, thoughts and actions are of little significance. Whatever label you give yourself is really of no regard; it is the essence of your remembrance that is the important factor. How you share this light can take a myriad of forms. It can be shared from a sick bed or a mountain top, a corporate meeting or a classroom or at the family dinner table.

You are just where you need to be. Attend carefully to your guidance; you will also be led to where you need to be in the future. It is a time of sensitive attunement and of fine tuning your instruments of perception. It is important to bring your attention to and validate how you receive messages of guidance, and to release the blocks to listening and following it. Your guidance is you. It is you in its most connected form. Some would call this the higher self, the Holy Spirit, God or by many other names. It is an aspect of Self that knows more than your mind because it lives in an expanded state of awareness. This expanded aspect of Self is able to know more than the reasoning faculties could ever perceive.

The instruments of your perception move beyond your physical form and are not limited to space and time. You can receive information from physically far places as if you were in the same room.

You all have guidance

and it is always available to you.

Exercise

Perceiving Guidance

Sit quietly and observe your breathing. Observe your heart rate and listen for your heart beat. Notice any thoughts that come up, let them go and settle your attention into your body. Feel your body.

Imagery: Ask your highest self or a spirit guide to reveal itself to your mind. Ask for a memory or a new image that will offer you a message. It could be something you need to let go of, something to develop or something to lead you in a direction. Accept it and validate it.

Thought: Then ask your guidance to give you a thought, something to inspire you or lead you in a certain direction. Allow whatever thought arises to come up, listen to it, validate it and if you choose, write it down. Say thank you and let it go.

Empathy: Then ask your body to give you a signal through a physical sensation. Ask it to show you through feeling when something is not right for you-a “no”. Allow this sensation to arise. (You may get a memory or thought of a time you received a physical message, if so take note of this.) Now ask your body to give you a physical sensation of when something is right for you- a “yes!” Notice what you experience, validate it and let it go. (Again, you may get a thought or memory about this, if so validate it.)

Knowing: You also have a sense of knowing. When you “know” something, trust it. What is something you know? Allow that experience to arise and validate it.

This exercise in noticing perceptions can help you to recognize and validate the ways you receive guidance. Usually a person is stronger with one or two forms of perception. Validation is the key to strengthening your ability and willingness to follow your guidance. Trust grows as you follow your guidance, then magic and miracles can happen.

Life is a miracle and you are the magic that brings light into being. Recognize the light in the world around you. In every dark corner lies the potential for awakening and aliveness. Look for the light in all things and meet it with the light within you.

Love yourself and others the best you can!

Oflana and Friends

Receiving Guidance

Dear Beloved Ones,

We are able and willing to give you assistance. The beings of our worlds are waiting for the opening to be of service to you. Ask us to help you to grow, evolve and support you in knowing love. This is what we do best. We are not here to fix the problems of the world. We are here to help you know love and to weave and mend the fabric of love and make it whole again. You are an important piece of the fabric. You have within you the knowing of how to live love and we wish to help awaken this.

Some of you call upon us, your guides and angels, and wonder if you have been heard. Yes, we hear! Sometimes we are not always able to make ourselves known to you in response. It requires openness, receptivity and sensitivity to receive us directly. You can ask us to help you know how to receive.

We can sometimes make ourselves known in the physical world by signaling your consciousness. Ask for a sign, even a small one, as this can open your conscious mind to receive.

We need only a small doorway to give a gift of love and affirmation. As you grow in sensitivity and awareness, our ability to show you love will become greater. We can give you guidance on how to be more of who you already are in your heart by reminding you of how to love. Love is often not what the mind decides is the most correct, but it is how your heart leads you. Your heart will respect the needs of self and others naturally. It will be attuned to the deepest spiritual needs of self and others and will never intentionally harm. If you are in fear, go to your heart and trust.

We suggest you let go of expectations as to how you will perceive. Most people do not see us with their physical eyes although some may experience a transparent vision or an image in the mind. Mostly our presence is felt. Sometimes we can be heard through your mind and we can give you messages directly. Please pay attention and do not dismiss urges towards love and forgiveness. Listen, feel and pay attention to subtle signals.

Sometimes people just know what is true. This may come in the form of an image in the mind connected with a strong feeling of alignment. Also a resonant vibration can be felt deeply when words of truth are spoken. It resonates truth within you. You can trust this.

Writing a question down and asking your heart to speak is often helpful. Let your heart be the guide for the pen.

Most of all have faith that we are here.

We are supporting you and loving you.

Take time to give love to yourself. The more you love yourself, the more room there is to grow in love and the more easily you will receive our messages. Everything eventually returns to its loving state. It is a natural presence in the universe, the baseline for all. Even “nothingness” could not exist without the foundation of love in which to exist from. Love is the seed of life. This seed is not evil. It is beyond good and bad and contains the potential for all. So trust in your basic goodness and your worthiness, for you originate from the roots of love, you are the sprout of goodness. Trust in this foundational essence of who you are. This is where we meet you. We meet you in the place that knows trust and we help you build upon that.

Much love,

Oflana and Friends

Discernment

Dearest Ones,

We love you. As guides we will never criticize you, though if you allow, we may lead you towards your truest self. We invite you to seek within your heart and feel our loving presence to test whether your experience is a mind process or is coming from our loving encouragement.

We would like to speak to you of discernment. Discernment is of great importance on any spiritual path. It allows you to make choices that support your growth and provides an opportunity for change. It involves great awareness and challenges you to maintain a consciousness of what is a mind/emotional pattern and what is true alignment.

We encourage the path of love as the core essence of choice. There are other ways of measuring choice. We feel love is an essential aspect to every decision whether it is self-love or love for another outside of the perceived self.

We also encourage the perspective of oneness. To see others as equal to yourself. Yet there is an enhanced responsibility for taking care of your individual body/mind system. Your body is where you live, your current spiritual home. So although you have spiritual equality with all things you must take care of yourself from your perceived center first. You start with “home” and then move outwards.

How you perceive the “you”

will have a great effect on

how you perceive the

“not you”.

Discernment includes how to take care of yourself as a spiritual home. This includes your body and environment. Selecting what you will allow into your home and what you will not, and to be able to do this without anger or judgment is the ideal. From the perspective of oneness it is also to recognize your intimate connection with other people, places, plants, objects, and so on, and to validate other’s right to be.

You are like a river flowing towards the sea. You are headed to your ocean home of spiritual communion and service in oneness, the ocean of love. But it’s also important to keep your feet on the ground. So part of your discernment is to be aware of balance. Take time to integrate your experiences. This may seem difficult due to life circumstances but if you make it a priority then you will have it. Do your best to embrace all that happens, for better or worse. Choose what is supportive for yourself, your purpose and your environment. Love with an open heart as best you can and give yourself breaks to rest. Trust in the great Source to give you what you need. Be discerning about where and when and with whom you place yourself, without judgment but with awareness as to your alignment with what is true for you.

Love,

Oflana

Releasing Doubts and Fears

Dearest Beloved,

We love you so much.

Yes! You are a servant of love. Be dedicated to this. Hold this presence as a large container beyond yourself as part of a greater whole. When you share with others, know that love backs you. Let love guide you, it is your greatest teacher. Let the spaciousness of love and its presence show you the way. Love can be a powerful river moving you forward or a gentle stream guiding you softly in a direction of faith. Love can be strong as well as soft and kind. Pay attention. Release worry, doubt and fear. Hold on only to love and faith.

Exercise

Releasing Doubts and Fears

“Sit quietly and focus on the rhythm of your breath. Gently say these words to yourself:

“I am a child of the One and I gladly serve love.”

Repeat for several minutes or more.

Then repeat with:

“I am a confident woman/man who is dedicated to expressing love’s wisdom.”

Again repeat with:

“I am a divine being who is dedicated to

our loving Source.”

"Spend several minutes being with the energy

that has been generated.”

The important aspects of this exercise are beginning with “I am a child...”, “I am an adult (woman or man)...”, and I am a Divine Being (or other words similar)...”, followed by a positive action that affirms the reality of love, peace and more. Feel free to adjust the words to your liking.

You can also alternate between gently speaking the statements aloud and saying them quietly in your mind. This exercise helps to bring the awareness of truth into the core of your being by creating a resonant frequency rather than by trying to imagine yourself in any particular way.

When you have fear or doubt come up, try this exercise. Then you can make your choices from a place that is more peaceful and loving.

We love you,

Your Spirit Friends

Life Beyond the Body

A Journey Back to Love

Dear Ones,

Love and light surround you now and always. We are here to love and guide you. We are here to clarify the truths of the spirit world for you, as some important questions have come up.

We are very much alive and in existence. Although we do not have physical bodies we have lives with purpose. We are here to serve you and humankind in an evolution towards love and greater consciousness of the Infinite Spirit. This is what it means to evolve: to grow closer to the love of Infinity.

Do people live on after they leave their body

and still have purpose?

Of course!

Loved ones that have passed often wish to help those who cared about them to complete their process of attachment to them and will often stay nearby with an aspect of themselves in order to do this. Contact may come through dreams, signs, whispers, visions, communications and more. After a time the person in spirit form is usually ready to move on and go into a more free state. From this experience of freedom they can choose what they would like to do next that would satisfy their soul the most.

Soul and its purpose are born from the Infinite. It is a journey from, and back to, the Infinite Source. To take form, whether it is physical or in spirit, is a great exploration of possibilities. All manifestations are born of God’s creative force, her breath of life giving birth to all creative expression. The created universe also has a boundless impulse to return to itself as God. She seeks with a deep drive to return home to herself. All expressions that have been breathed into existence are a part of Source and can never be truly separate. When one eventually dissolves back into this grand awareness it takes a tremendous transformation, alchemy of sorts, in order to return to this simple, blissful, totally expansive and aware state. One must be at the vibration of love.

Jesus was a man who was a teacher of love, and as a spirit still offers his teachings by living in the vibration of love. Many choose to merge with him as their teacher because he offers a direct course of love to the Infinite. Many have misunderstood his teachings and skew them for their own purposes. Some distortions are intentional and some are simply ignorant. Let us be plain and clear. Jesus is of great service in offering a path back to Source. Yet it is not required that you must go through him to return to God.

Love attracts love and when one merges with Source you will be one with all of the masters that have served love; a great and wonderful experience. You may choose to merge for a time, and then reclaim your individuality.

You may experience this on earth as well as in the spirit worlds. Many of you have had expansive spiritual experiences where you know your oneness. Yet usually you do not stay there. You return to your individuated self to integrate what you've experienced. It may alter your attitudes. You may seek it again, even crave it deeply. This is a natural expression of the evolution towards Source.

As a spirit you have a drive towards merging in love with Source. An aspect of Self always remembers your oneness in love. It can be tapped into with practice and also experienced in moments of grace.

You retain these experiences of love when your soul leaves your body, as well as any incomplete “lessons in love”- places where you were trying to free love within your being and did not. All pain and suffering of your body, emotions and mind are thwarted impulses to free love and can be overcome by deep love, forgiveness and acceptance of what is. This may take a lifetime or many lifetimes on earth or elsewhere.

A person as a soul can choose to return to earth for another life or move on to another world. There are many other worlds to choose from! Most of you do not remember these other worlds, or have chosen only earth lives. There is little remembrance of the spirit worlds mostly due to the dreamlike transition. Leaving your body, merging with Source and the decision before entering another life becomes like a dream you have forgotten in the night. The time for more awareness, remembrance, communication and greater choice for living in other areas of the universe are opening up to you now in this time of awakening.

Earth has been quite isolated partially due to the continual reincarnation of souls back to earth. It has kept the awareness of other worlds to a minimum. Know this: many other worlds exist and when you pass you will have a choice. What will serve your soul’s greatest journey, the journey to love’s infinity?

Some souls decide they are tired of the journey and wish to merge Home in Source again. A period of rest, a dissolving into the great home of love and peace is always possible. Yet the Source of creation, its “heartbeat”, has a creative impulse to experience itself in every way possible. If it breathes the breath of creation and makes a “you”, it wants a whole transformation back into love before it can completely rest in infinite expansion. If this has not occurred it can leave a sense of restless incompletion that eventually leads a soul to incarnate again. After the rest, it “bounces back” and is breathed into creation again.

We are here to support you on this evolutionary journey back home to love. Peace is available to you, now on your journey, not just after parting with your body. With attention to the infinite aspects of Self you can find times of rest that become like a magnet for the other aspects of your life. Love becomes a magnetic force within and around you that transmutes all energies in your field of consciousness. Love transforms all thoughts, feelings and experiences into the freedom of infinity. We are here to teach you by assisting you in setting up fields of magnetic resonance that attract love. When you read our words, let love come into your being for it is a remembrance of the Source you are!

With love and dedication

Spirit Family

Large Presence Beings

and the Afterlife

Dear Loved Ones,

We love you so much.

We will continue our discussion of connecting with larger presence beings. A being whose consciousness occupies a larger amount of “space and time” really is an odd concept since we actually share space and time. There is no beginning and no end to who we are in the “I Am”. Yet when the I Am is divided into conscious individual parts and interacts with itself it has the experience of relating with another and occupying two separate places. In a sense the “I” and “we” are temporary descriptions and “we” are talking to ourselves!

There is an impulse and drive for unity and to interact with Self in a way that creates harmony. This is intrinsic to both cellular and energetic existences. Just as the body craves homeostasis or harmonic balance with each of the body parts wanting to create harmonic communication with each other, we also wish to be in harmonic communication and communion with you.

We are inviting you to become

a more conscious player in the

great body of “God”.

To play with us in this universal game, you must become a larger energetic being that occupies more conscious space and interacts in a harmonious way. You must live in the service of joy and the celebration of existence. It is about finding more creative ways to expand, grow and be of service.

You can release the need for suffering and come into awareness where suffering is not necessary. All people on earth suffer to one degree or another. It is not relative to your ability to love. Some people, who suffer the most, love the most. There is not a hierarchy of love and suffering. There is no measurement in terms of being more evolved, if you suffer more or less. It was a choice for you to create upon this earth, live in a body and have a variety of experiences that would lead you on your path back to the Source of your being. It is a choice to return to the consciousness of oneness by traveling a complete circle of manifestation.

No matter where you are,

you are always circling around

to realizing yourself

as one with all.

To connect with a larger, loving aspect of Self in the form of another being on the circle of oneness increases your capacity to know Self as the truth of peace and be in a conscious existence that embraces all with love. When you connect with another being such as Jesus, a Melchizedek, Saint Germain or a wide variety of other beings that offer their service on earth, you are opening yourself to greater love.

Expanded beings are not there to help you make decisions in your life by telling you what to do, but to align you with the motivation of love so that you can find the answers that demonstrate this faith.

Finding forgiveness of yourself and others through connection with loving consciousness beings is also a great benefit. They are not here to judge you as right or wrong but to help you align with the expanded energy field of love and awareness so that you can recognize a greater truth. Whenever you get stuck in the energy of blame, shame, rage, anger, greed etc. you can recognize the need to shift to a larger perspective. It may not always feel possible when in those states. There is an entrapment in the field of consciousness and it can be hard to see a way out. It seems that things are the way they are. But these things, like all things, are always temporary. It is a good time to remember your infinity and oneness with all. You are playing in a game of relationship with yourself. When you connect with a larger consciousness being, whether it is Buddha, Krishna, Christ, or others, you have created another option. You have chosen to step outside of your small consciousness and invite in a greater perspective.

To connect with a larger, loving being is a signal to the infinite consciousness that you wish to develop your individuated consciousness in connection and co-creation with Infinite Source. It signals that you wish to be on a path of awareness that allows you to co-create beyond your life in this body. You may not want to come back to earth. You may not be able to “fit” in a body again. There are those that choose to come back to a body with a large consciousness to be leaders and examples, but this is rare. Most choose to move on to other worlds to play and interact in new ways. When you are conscious of your true identity, which is not identified with things but with qualities that embrace love, trust, forgiveness and faith, you have the choice to move beyond earth. Without the awareness of this, you are most likely to return to earth again.

The possibilities of how much of the body oriented and personality self continues to exist after your body dies are quite largely varied. It can depend on your decisions about the needs of your loved ones, the choices you make in relationship to them and how strong your desire is to move on to other dimensions and adventures. Some choose to move on immediately, taking on a whole new persona of a spirit body. Some choose to stay closer to earth friends and maintain threads of their old existence for a time. But this is usually for a relatively short time period since the pull to move on is quite strong. Some completely change in relationship to the Oneness and choose to reside in the “arms of God” for a nice rest before choosing to individuate again, and everything in between.

You are developing an awareness of all things being equal and are being given a choice to expand. We are beckoning you home because your soul calls to us. We respond by showing you a way.

Love,

Oflana and Family

The World of Spirit

Dear Ones,

We would like to speak to you of the world of spirit and how we as a community interact with earth. There are many types of spirit worlds, all existing on different energy planes with a variety of activities and ways to grow. As a community of spirit beings we interact with earth as one of our ways of being of service. We love earth and many of us have lived here in physical bodies. We have chosen to be of service because we see and know the suffering that exists. We love to inspire and to support. Since we cannot influence the material aspect very well, we rely on divine inspiration and communication to influence the outcome of events.

Like you, only on a different level of consciousness, we choose to practice our alignment with Source. We are not “perfected beings” in this sense. There are perfected beings that we coexist with; they are our teachers. It is easier for them to teach us and we in turn teach you. They do not speak in any language. They “transmit” higher energies to us. We then communicate to you with words in your language. Our communication is not perfect due to the use of symbols, the meaning of words, and the interpretive aspect of the mind, emotions and so on. This is one of the great challenges for us; to move through these filters and help you commune with the actual energies of the worlds we offer.

Love, peace, forgiveness and others, each offer different resonant frequencies and are expressions of the Divine Infinite Source. The closer to these vibrations you are, having them resonate in your body, mind, and aura, the more “godlike” you will feel. By godlike we mean that you have an open capacity to love, accept and forgive. That you see and know the perfection in all things.

To experience this, your sense of personal self must be very small and your sense of an expanded, connected and knowing self must become dominantly activated in your field. As long as you remain in a body you will need to manage your ego self. Most people are experiencing 99% ego personality. As you come to know your divine nature you begin to experience a greater percentage of perceiving the perfection in all things. By perfection we do not mean perfect as measured by cultural beliefs or values; no judgment at all is involved. In fact this is what allows the arising of the perception of perfection: the absence of all judgment. This is when the true nature, which has been hidden behind the mask of form, can be seen and experienced.

True experience is beyond words in the moment, although attempts are often made to explain it afterwards, just as we are trying to explain to you now. Actually living in a state of perfection with no judgment and being in a state of resonant acceptance is also what we call godlike. We do not worship our teachers; we value them as examples of how to journey home to Source. We know we are already Source, just as you are. The impulse and drive to return to our completely natural, unmanifested state is irresistible. Here, in our world of spirit, we are all aware of it and celebrate it as a gift. It is partially the suppression of this natural urge to return to the Infinite that leads to pain. On earth, the full acknowledgement of this natural drive has not been openly acknowledged. When it is, you will feel great relief.

When the Infinite Self is acknowledged

and allowed its desire to return to Source,

it will free a great passion for living.

This acknowledgement helps to remove the urge for death. One cannot stop existing. The awareness of the Infinite Self gives you an expanded perception of your current experiences. It allows for a state of non-judgment to arise and for you to experience a deep connection with Source that is possible in every moment.

We love you and always will,

Your Spirit Family

The Mind and Forgiveness

Releasing Judgments

Dear Ones,

We love you so much and are here to support you.

We’d like to speak to you of the mind and forgiveness. The mind will always want to judge and discriminate; this is the ego’s job. Positive and negative thinking have an effect on you, but if you embrace your experience in each moment with love, acceptance and forgiveness, it will open the doorway to greater expansion. Thoughts which you give little attention to will have little effect. Thoughts and feelings you give a lot of attention to will have a greater effect on your vibrational field. To reach states of awakening that will accelerate your spiritual progress, it’s important to access the vibrational frequencies of love and forgiveness that are beyond thought.

Mind as “thoughts” are not

the ultimate truth.

It is of paramount importance to expand

Beyond the need for thoughts to run your

life and your world.

The mind likes to protect what it thinks it “owns”. You “own” your beliefs, attitudes and perceptions of the past and future. You “own” your body, its pleasures and pains. Your mind may tell you your ownership extends to material possessions: your car, your house, and even your children. You cannot own other people. You can only experience your connection by loving them or by contributing to their conscious or unconscious pain by withholding love. You can guide with your words, speech and actions but it is the vibrational frequency in which you live that will demonstrate the greatest example.

Ultimately, you cannot hurt yourself or others. This is true in the sense of your God Self. But in the realm of earth, the learning school of enlightenment, it is best to avoid intentional harming of others in both thoughts and actions. Hurtful experiences create “energy hang-ups”. Do you notice how the thoughts and feelings that return to you from the past, the ones that seem incomplete, are memories from when you were hurt or you hurt someone else? The remedy for this is forgiveness.

How do you forgive?

By releasing your mind’s judgments of yourself and

others and returning to a state of love.

Why would you want to forgive if you are still punishing yourself or the other person? Is this going to let you or others off the hook? Yes, but it releases the punishment within your mind, which only continues the cycle of pain and “wrongness”.

Forgive every moment for being imperfect

from the perspective of your mind.

You are here to create and evolve towards a world that embraces a higher intelligence. It is an intelligence of the spirit, where the mind lives in the heart and has intentions that are aligned with creating harmonious experiences. There are many ways to evolve and grow, many layers of learning available on the journey to Source.

You are here not only to find enjoyment in life but to move through a cycle of suffering on earth so that it can be complete. Just as Christ suffered for his fellow man, you too suffer for your fellow humans. This is not with a sense of righteousness where suffering makes you a good person or better than someone else, but rather a sense of completing a cycle of experience that was laid out by entities of God’s creation. This was an expression of duality, of good and evil from many eons ago. This is a cycle of completion on earth. This is the end of a dark age.

So do not be too hard on yourself if you suffer in mind, body or spirit. You are part of an evolutionary process that is still unfolding. Appreciate the times when your consciousness is awakened and you experience forgiveness, loving yourself and others. Let your gratitude for these times grow. Allow these experiences to be waves that carry you towards your great inner resources. Do not judge negativity or pain or glorify the positive but take each in stride as you progress into an all-embracing state of awareness.

Allow negativity or pain

to draw you deeper

into your greater truth.

It is time to find your way back to love. There is a source of love and peace that is all around you, within you and always available. Forgive yourself for the things that have happened in your life story. It’s okay, really. You will not be judged as you may fear, for actions or non-actions. You will progress spiritually from the state of consciousness you have developed in the here and now. You are a child of a great spirit, an energy spark that has taken form. You are part of a whole and also completely whole in yourself. Know your wholeness and your ability to be love and you will be free.

Love,

Spirit Family

Forgiveness and Freedom

Dearest Souls,

We would like to speak to you of love and forgiveness. To forgive is to release yourself and others from the prison of judgment. By forgiving, you do not make intentions or actions correct or acceptable from your cultural point of view, instead you free yourself spiritually. There may still be repercussions in the physical world, but by forgiving you will then be able to handle them with love and compassion.

Forgiveness is about spiritual freedom.

Do you want to be free?

This is an important question to ask yourself as it will enable you to measure your willingness to let go. You may be comfortable punishing yourself or others, believing that you or they or both deserve this punishment. Being cruel to yourself or another does not make it more right. To punish is to continue the “sin”. We do not believe in “sin” the way it has been agreed upon in some cultures. It has been adopted as a “bad child” and a part of every person's nature.

We are here to tell you that this

“inner sinner” is a lie. It is one of the deepest lies

you have on your planet earth.

The stories of the devil, or Satan, come from energetic interplays that are real. The sense of dark and light, the interplay of shadow and brightness are part of the cosmic play. Like lights on a stage, you move them about to create effect. Are the actors on stage truly good or evil characters? No, they are just acting. They put on costumes to fit their roles and repeat lines that express the character of the role they are in. They might even really believe they are the character while they are acting it, feeling the emotions fully and really putting on a good show. You applaud a fully embodied character.

But what are they embodying? A pre-fab personality. The actor becomes the acted and they temporarily forget they were acting. They say “But look, I’ve got the cowboy suit on, I’m a cowboy.” “I’m dressed as a girl, I’m a girl.” That is my identity. I speak words that are kind, I am a kind person. I think terrible thoughts (that are audible to the audience of course) so I am a terrible person. The actor becomes the act. The actor has forgotten who he or she really is.

Who are you really?

A free being that has chosen to act

in a play as a character.

An actor can leave anytime, yes. But once he realizes he is free, he may want to stick around and see what happens in the play. When an actor dies in the play, will the person die? No, this free being goes on. He may choose another role, maybe not even in the same theater. He may go to another theater or to a different place altogether, he or she is free.

Knowing that you are essentially free is important to awakening to your true identity as God or Source. It will help you to expand beyond your body/mind/emotion identification and recognize your true nature.

You are a mini universe in yourself and all that is true is within you.

When you look deeply, beyond the actor and the action, you will find great spaciousness. Within this spaciousness there is love, the natural quality of your true energy.

You don’t need to learn to love.

You just need to unlearn all the barriers you have created

to protect your body, mind and emotions.

When you have a response that is constrictive in any way, ask yourself this: “Who am I protecting?” Go deeper, who or what you are trying to protect may not even exist.

To forgive is to release the actors from the prison of their theater. It is to remember you are already free and that the deep contraction of punishment is a manifestation of a falsehood. The “sin” you have participated in is part of a play and you are truly, already free. When you recognize this level of expansion, you recognize you are completely loved and forgiven. It can be no other way.

Honor the body, mind and emotions but do not believe in their story. Choose actions that are loving towards yourself and others but do not believe you are “better” for it. You are already free, loved and forgiven. You only need to recognize it. Live your play fully and enjoy the show, life is to be experienced. Be as fully present for it as you can. It is in this moment of the play that you can see and feel so deeply that your experience of it may radically change. You see through to the reality behind the masks and you know you are all of it, temporarily compacted into your character and you are free to enjoy the show.

Be well and know that you are free. Choose love because it is closer to your true identity. Forgive so you can know truth and be the best “you” you can.

Love,

Oflana and Family

The Gift of Forgiveness

Dearest Friends,

We love you so much.

We would like to speak to you of forgiveness. Forgiveness is an essence in the spirit world that is a gift of transformation. It allows for the transmutation of energy from uncomfortable and suppressive to expansive and joyous. It allows for freedom. Self-judgment and the judgment of others create an energetic prison, not only for your emotions but for your cellular structure. Judgment can create disease and emotional suffering. The prison of judgment- thinking and beliefs being its jailers- invites the key of forgiveness to open its doors. You can give this to yourself. You can give this to others. And in the end the only way to be completely free is by opening all the doors to love.

It is a temporary illusion of the world that you can actually entrap yourself or another. When you use your mind, energy field and body to support the judgment of yourself or another you are creating a boundary that ultimately cannot exist. You entrap yourself in an imaginary boundary that creates the experience of separation. Judgment creates the experience of separation from self or another. It can create a sense of division within the self, actually forcing cells of the body to divide. It creates a tension in the system of body/mind/spirit that leaves gaps. The way to bridge this and create connection and harmony is by the essence of forgiveness.

The essence of forgiveness is not in the sense of a God making all things right. Forgiveness is a setting free. It is a setting free of the energy, thoughts, bodily sensations and patterns that you have been efforting to hold yourself separate from.

This may involve feeling feelings or thinking thoughts that you have either not allowed yourself to experience or have repeatedly experienced and have set into an energetic pattern. To feel a pattern you have created, to really witness it and experience it, will help you to see through it. You can then hold it in the presence of love and acceptance as a part of wholeness. Invite your experience into your whole being and allow it to take a place of integration. This will help bring about a sense of harmonic converging in the cellular structure.

Forgiveness is a gift that you give to yourself. Even if you are forgiving and freeing another person, it is a gift to you. It is you that has been a prisoner of emotional bondage. It is you that can be freed. When forgiving yourself, and creating more freedom in your personal space, you can then live as you truly wish to live, expressing the soul essence you are. You can then share yourself with others from a place of integrated knowing. You do not need be perfect in the sense of having it all together or having perfect health or living up to a cultural or group belief or standard. This is about living who you are, in this moment, as you are, with supposed faults or imperfections, and holding it all, all of yourself in wholeness, in acceptance and freedom to be, as is.

It is not necessarily that you change but the container that you hold yourself in changes. This is the gift of total forgiveness. The container you hold your “self” in becomes very expansive, with lots of room to breathe and move. It is a gift to be able to hold the conflicts and discomforts, the pain and suffering, the gladness and joy, all together in a large enough container that they are free to interact, evolve, play and express. That even times of stuckness are acknowledged and embraced. The mind is free yet disciplined to avoid feeding a downward spiral with the food of negative thinking. Yet if these thoughts come up they are embraced and acknowledged with compassion.

Guided Journey

Self Love and Forgiveness

“Close your eyes and imagine yourself walking down a path that is leading to your most loving Self. Along the way you notice what parts of your body you are not loving. You accept that you have not loved these parts as best you can. You then notice what emotions you have had that you have not been loving. Accept that you have not loved these emotions as best you can. Repeat this for your thoughts. What thoughts have I not been loving? Accept this the best you can.

You know you are getting close to your most loving Self. You will arrive soon and be totally loved. Is there anything to let go of before you get there? Shall you arrive just as you are? Yes, you are perfect in your perceived imperfection.

Soon you notice a glow in the near distance. It is your loving Self calling you with its radiant invitation. You feel the warmth of your loving Self and you so much want to blend and be one with this Self. To feel the deep acceptance and to be this love.

As you approach you pause for a moment and notice yourself, you have a lot to offer and it can be freed by this tremendous love. You make a choice. You decide to be embraced and merge with this loving Self. This all accepting Self.

You arrive to yourself and begin to enter the loving energetic field of this glow. Center to center you meet, every cell of your body, every emotion and every thought being infused with loving acceptance. Every part of your being begins to resonate and vibrate with love and acceptance. All is forgiven and freed.

Stay in this vibration as long as you wish. Then begin to come into your present surroundings, carrying within you this heightened awareness of your cellular structure, having more knowing of love and forgiveness.”

Give yourself a hug.

Love and forgive daily.

Love,

Spirit Grandmother and Grandfather

Love is for Giving

Dear Ones,

We are here, loving you and surrounding you with our blessings and appreciation.

Today’s subject is a continuation of forgiveness and love. To be forgiving is to be in a state of giving unconditional love. When you are in judgment of yourself or others you withhold love. Love is for giving and sharing. Love is for giving to oneself by opening to the essence that is already in you. When you let down the walls that capture your love in a net of protection you can then allow the arising of what is naturally present, the love that you are. Love is for giving and for sharing. We repeat ourselves so as to encourage remembrance and to awaken the knowledge within you, the remembrance of the truth that is striving to come into being.

Love is the greatest essence in the universe and it wishes to live more fully embodied on earth. It is making its way into the deepest crevices to bring light. This can cause disruption to mental, emotional and even physical constructs. Only what stems from love can exist in essence eternally. Nothing lasts forever in a physical form. But the essence of love is always remembered and returns to its Source to be embraced. Only love can be absorbed into the essence and presence of God or Source. It is like digesting food. You cannot assimilate plastic or metal, it must return to an original form of earth matter to be integrated into the body. There is a similar process at work with “God” or Source. In order to fully awaken to the Source Self and be in co-creative union with Source you must be “digestible”. The path of “digestibility” is bringing awareness to what has been withheld from forgiving in love and transforming it back to its original form of love itself.

There is no way to hold back ultimately. Love will take you. To live this consciously gives you the gift of presence. This presence allows you to be in service to others which brings great satisfaction. It is a type of satisfaction that is deeply rewarding and that most people truly crave.

So be forgiving in your love, give it to yourself and share it with others. Let go of as much as you can. Let the closed doors open.

Oflana with Love

Earth Family

Awakening

to a Higher Vibration

Dearest Friends,

We love you and support you.

We treasure our times together and appreciate your commitment to the growth and evolution of your consciousness. This commitment means a great deal to the awakening of not only your individual soul but to the consciousness of your planet. We see you growing towards love and we support you. This path can be challenging at times and sometimes confusing. We hope to provide more clarity on your path of awakening and support you in the vibrational shifts that will be helpful in your evolution.

The planet earth is on a path of awakening. She is slowly speeding up her molecular vibration and resonance. Each person’s choices and actions on every level contribute to the relationship between the united human soul and the earth’s evolution. You are one body: humans, all living creatures and the earth, creating the one body of earth. Together we create a universal body: the body of earth, the spirit worlds and all Source creator beings.

You must first take responsibility for your part in the earth system. What is your role? It may be a very simple path or a varied and complex one but it is important not only to you but to earth consciousness as a whole. Commitment to your path and a willingness to grow is very important to the earth body as well as to you individually.

You do not have to be perfect in your mind and heart as you will make mistakes. But these apparent mistakes are the fuel for your growth and will enable you to learn to make more beneficial choices. There is a spectrum of choice that ranges from complete unconditional love to dramatized hatred and revenge. There are no wrong choices. There is a gift of awareness available at each level of choice.

Each person is available for a certain amount of self-awareness and also has room to expand their awareness. As you grow you may experience your self-awareness as becoming more integrated, inclusive and expansive. You learn to know oneness and interconnectedness with all things in a way that still enables you to function as a total being.

If you are undermined or ungrounded by your experiences of oneness, which is natural to happen at first, a time of integration is important to be able to maintain wholeness. You may have experiences that lead to a complete rearrangement of mind, body and/ or emotions. This is something that can happen suddenly in one experience or gradually over time.

The time is now for a rearrangement of the earth body which includes the planet earth, humans, plants, animals and all matter. It includes emotional, mental and spiritual patterns as well as weather patterns. This rearrangement of earth’s body includes brain waves, ocean waves, the moon’s beams and the sun’s radiance.

All of the functions on earth are speeding up in vibration. Some are causing an increase in heat due to the environmental factors of the earth system. In another part of the universe, the same increase in vibration would not produce heat, for the physical laws would be different. Take into consideration how you treat your earth home as an opportunity to increase consciousness, and to have your choices align with love and respect for all beings. This is the shift that is needed. This is the foundation of change: making choices that align with love, harmony and respect for all living creatures. It is an opportunity for respecting their aliveness and right to live on earth. It is an opportunity to embrace self and others with love.

Love and respect are the guiding principles for choice. It will help the transition to a higher vibration flow more easily. The old vibrations are dying off. There is no turning back. To evolve and grow requires change. Change involves transformation to either a new form entirely or to a more integrated whole that embraces the essence of the new. So embrace yourself with love and acceptance, all of you and all of your parts, especially the ones that seem unacceptable.

It’s time to bring yourself and what seems unacceptable closer to the light of your inner sun. The sun is a physical representation of the light in your world. Bring this light into your cells, inviting in the light of change. Embrace the shadows created in the dance of the sun and the moon into the light of acceptance. Bring the light of the sun into your being. Open yourself to be enlightened. This will enable you to favor choices that bring you closer to the sun of truth and to resonate comfortably in a world of increased vibration.

Sun Meditation

You are a Being of Light

“Sit quietly in a sunny location. Feel the warmth of the sun on your skin. Allow the sun’s rays to penetrate into your skin. Imagine or feel the sun’s rays going deeper into your body, starting to fill your body with glowing, golden light. Let the light go even deeper now, filling your bones and muscles with golden light.

Then go deeper into your organs, heart, liver, spleen, intestines. Allow your deep core to be filled with the sun’s healing golden light. Imagine the sun’s rays are filled with a healing liquid gold. The rays are preciously healing and filled with love and acceptance. They shine without conditions, always radiating and giving. Let your body be filled with this unconditional giving of the sun.

You are part of the great body of earth, an important part of the system of sun, clouds, moon and stars. Feel your connection to the sun, the moon and the stars. Each of you are reflecting and relating to one another in unison. Notice you are affected by the moon as it pulls on the water in your body, affecting your emotions and balance. You are part of the ocean of life.

You are part of the earth’s soil; your body is made of mud and your bones of minerals. You are one with the earth’s soil. Let the sun keep filling you as you blend with your greater body of earth and all of its interdependent parts.

Be filled with this ever present light of the sun, always there for you, shining whether you see it or not. It is reminding you of the ever present inner light you have within you and that this light is connected to a great Source of infinite light. You are infinite light. You are the light of love and awakening.

You are reminded of your soul’s purpose on this journey. You remember you are a being of light. That you shine indefinitely and that you are forever in the cosmic light of awareness. You are here to bring this light into being through your body and to let it be your guide. You know it guides you to your true essence of love. When you bring this light of love into aliveness, you recognize you are a free being.

Coming back slowly, feel the sun’s rays on your body, knowing and remembering your intimate connection and oneness with all things.”

Love,

Spiritual Grandfather

Earth Community

Beloved Children,

Thank you for your part in honoring the earth. Many do not realize how coming into a body is a direct gift from the earth herself. Although it is spirit that brings you the spark of life and the inspiration to live, it is the earth that has taken parts of her body to form your body. It is important to recognize your union with the earth, not only in death when your body decomposes, but in life. Her fruits become your body. Her air gives your body life. Her water is the milk of life and it too makes up your body.

It is an essence of the feminine, to give of one’s milk as the earth does. Whether it is the milk a woman gives to her child or the encouragement of your heart towards yourself and others, the feminine essence is nourishing. It is what enables you to be connected to your own heart and warms the hearts of others.

There is a great call now on earth to remember to open your heart and honor the earth. It is a call to come forward with vulnerability and say:

“My body cannot live without the earth. I must take care of her. I cannot live without her nourishment. I cannot live without the nourishment of my own heart. We must feed each other with our love and our warmth. We must stop the greed of excessive taking and remember to give.”

Each person is being called to remember their heart, to come into an awareness of community again and remember you are part of a tribe. You are interdependent upon one another. Your connections to one another are just as important as your connection to the earth and to spirit. This is the triangle of strength. This is the foundation of the earth family: Earth, Tribe and Spirit. To come into wholeness all three parts must be remembered. You are called to remember. You are called to go into your heart and to recognize your place on the earth. You are beckoned to remember your place in the spirit family and to extend your heart and hands out in warmth to one another. It is time to serve your calling and to circle together in acknowledgement of the spirit you are.

Go into the sacred places of your world and gather to acknowledge spirit. Acknowledge the spirit that lives in you and that lives in all things for you are unified with your world. You may think that you are separate but you are not. Everyone is you. You are all intimately connected. When you remember this, you remember you are family again and that you must take care of each other. Reach out your hands to help one another, doing so from a place of honor. It is an honor to serve your earth family, your spirit brothers and sisters. You know the truth of this. You know the truth that calls you.

How can you live by honoring your heart, your connection to earth, and the love of spirit in this modern day world? How can you create community and mend the disconnection between people, their homes and the earth? It is done one step at a time, starting with the intention and then decision to find the ways. The earth will demand it. She has a will of her own and she demands a return to the honoring of her. Spirit calls you also to remember and to be in service of the love that you share together. Listen to the appeals of earth, tribe and spirit with your heart and you will be led to your part in the healing unification of the triangle of human life.

Remember to rest peacefully in self-acceptance and in the remembrance that you are always home in spirit. You are always home in your heart. You will find the light of your spirit there. It is waiting to grow even larger and brighter than it is now. It will help you to grow in your sense of belonging to the earth spirit family. Then your ability to hold space for others in this remembrance will grow. You have been chosen as a beacon of light so that others may recognize themselves and join you in community.

Join hands and hearts

as often as possible.

This will build the strength of

your spirit family on earth.

We are grateful for you. You are beautiful spirits shining so brightly. With laughter, song and smiles be grateful, for you are precious.

Bless you and thank you

Evolution,

Family and Kindness

Greetings Blessed Ones,

We love you so much.

The energetic shifts of your galaxy are in a momentum towards growth and expansion. This affects the cellular and genetic makeup of your body. Genes are not fixed but are evolutionary in a much quicker way than you may realize. They transform with the demands of planetary and galactic changes. These adaptations are necessary to continue maintaining the human family. We are assisting in establishing a matrix of spiritual intelligence for you to gently transform into. We are creating the energetic “scenery” that you can become a part of as your cellular and emotional bodies change with the cosmic shifts.

You are all family. You share the common bonds of body and mind and many of the same genes. You have similar values as to what is important. You may think you are dissimilar due to cultural differences but truly you are very close in nature. We support you in remembering this:

All people are your family.

When you take this approach to life you then understand your interconnection. You can make choices as if other people were your closest loved ones. You may even treat others better than you would your own blood family if your relationship with them is compromised. Treating others as your loved ones is a way of remembering that you are all connected by love. You manifest this awareness when you treat others with kindness and care. Remembering to treat yourself as you would your most loved one can be a difficult thing to remember to do. It is always important to start with yourself.

For every thought that is unsupportive

ask yourself:

“Would I say this to someone I loved?”

When at a decision making point ask yourself:

“Would I choose this for someone I loved?”

And before you speak to another:

“Would I say this to someone I truly loved?”

There are ways to communicate difficult subjects with care and kindness. You are not responsible for another person’s process of finding love but you are responsible for delivering messages in the kindest way possible.

Ask yourself

“Can I come from my heart in this expression?”

If not, explore within yourself before expressing what you need to say. It can be a challenge to be open in this way. But you can have your attention on being kind and caring. Keep this in mind as part of your inner matrix. Allow yourself space and time to adjust to a frequency of kindness. Even the kindest people have challenges that do not embrace the ultimate kindness that is possible. There is always room for improvement. Embrace yourself with loving kindness, embrace your friends and family with love and kindness, embrace your neighbors and strangers with loving kindness and challenge yourself to live with an open heart.

Love,

Oflana

Feminine and Masculine

Beloved Children,

We are so happy that you have gathered to honor the goddess within you and around you. The feminine is the light that gives birth to life on earth. This light carries far into the universe on a divine wave of love and blossoming. It is an essence that is of great importance to nurture and awaken in your life. We appreciate that you have devoted this time to acknowledging this essence within yourself and around you. We honor you for bringing forward the divine feminine through folklore, appreciating the gifts of nature and through acknowledging the qualities of the divine feminine within you.

We are here to support you in the awakening of feminine energy and to help it grow on earth. The strength of the feminine has not been fully recognized. It is a powerful healing force that has the desire to arise and become strong. Not only is it nurturing, nourishing and forgiving but it is powerful and gives strength as well. The feminine power has an ability to let go into the cycle of death and rebirth in life. This is part of what gives it its strength.

The divine masculine is also of crucial importance and it too has many gifts. The divine feminine helps bring it balance. The feminine helps the masculine to recognize that its true source of power comes from the mother earth and from the giving bounty of the divine feminine. Without this balance it is nothing. It will burn itself up into a destructive fire that is very difficult to recover from. The feminine brings nourishing waters that give balance and a sense of controllability that allow the fire of the masculine to be useful. Fire is not limited to the masculine but is a way of seeing how the feminine can bring balance and usefulness to the power of the masculine.

When these two come together and people recognize the immense feminine power within their own bodies, hearts and minds, the masculine will also come into remembrance of its true power. It will remember its grounded, centered, loving power. Then choices that are being made on earth today that move towards destruction and war can find love again. You can find the power of caring for one another and the power of connection. This unification of energies, of awakening the powerful feminine and the powerful masculine can bring harmony to the web of life. It can bring harmony and balance in unification through the power of love.

Love is not always something that is soft, sitting back in passive acceptance. Acceptance is a powerful force yet love is not limited to this. Love can take action. Love fuels decisions, puts it foot down strongly and stands up for what’s right. Love knows how to treat one another with kindness, forgiveness and compassion. This is where love becomes strong and can move barriers that could not be otherwise moved.

Love is truly a miraculous energy force of the Universe. It is a quality of essence that is so close to the Divine Source that it is woven, blended and inseparable from Source itself. You have access to this love. This is what it means to awaken as a human on this planet.

This is the true awakening:

to remember that every thread that forms

your being comes from the

Source of love.

The clouds may cover the sun and cause you to see darkness within you. We strongly encourage you to look at this directly because you will see that the darkness passes and behind the clouds is a bright, shining sun of love. It only takes letting go of the false beliefs about what exists right now to uncover your eyes, unveil your mind and allow the expansion of the truth of love to be experienced.

We love you so much and ask that you take time in your day to let this love in. All of you have guides. All of you have celestial beings that are loving and protecting you. It is not a special thing, it is a given. It is up to you to develop this relationship. You can make the choice to open yourself and receive this love and support. You can consciously make the choice.

Ask for the highest love to be shown to you in any moment. When you come to a crossroads, ask the highest love to be your guide. If the flames of anger, fear, upset, pain or judgment are skewing your ability to make a choice of love, just ask:

“Love, show me the way. Help me to embrace everything I am in this moment with total acceptance. Let me acknowledge the love within me and to know it in others. Help me to see beyond pain and to make a choice for love.”

“I am strong in love. This is who I am and

I can decide from this point. No matter what came before and no matter what comes after,

I can make this choice now. I can love myself with all my parts and I can love others with all their parts. From here we start together,

with a new beginning. Every moment is

a new beginning and a new choice.”

We leave you with an encouragement to remember to ask and to be open to guidance. You are strong and beautiful. The fabric of your being joins with every cell of your body as it weaves together to create your personal expression of the spirit that animates it. Every part of you wants so deeply to be nourished by love. It is your deepest calling to remember and awaken.

Blessed be,

Spirit Grandmother

Ego and Spirit

Choosing Evolution

Hello Loved Ones,

We love you and wish you well.

We would like to discuss ego and spirit and how they intersect. This division has not always been in the consciousness of humans. You were created with a sense of self but were not originally aware of self as being separate from the Creator Self. Creator and creation were one.

A sense of gratitude for being a separate and individuated portion of Creator God was present but not the identity crisis and pain of separation you find today.

There is a belief that Man was less spiritually evolved in ancient days due to a smaller brain size and a simplistic lifestyle but the spiritual integration of consciousness was more present. This is similar to the way a baby is closer to its original source of creation yet it is not physically matured.

Part of human evolution is to come full circle and return to an integrated awareness of the individuated ego self and spirit oneness.

To experience a gain of spirit awareness, a loss of ego is required. The ego or separate self has dominated in the cycle of evolution and it is time to find balance. To acknowledge spirit oneness through various spiritual practices is of great value. It is more valuable than having money, wealth or creating success in the world. The activities that you choose, what you DO, is not as important as who you are aware of being. Who you are aware of being will create the most powerful change in world circumstance.

When you make choices

from knowing your oneness with all beings, you will

have a much greater effect in the world.

Whatever state of consciousness you are in when you make a choice and enact it, you will create more of that consciousness. Being aware of integrating ego and spirit oneness is the most giving you can be. This can begin in little ways before living in the consciousness of oneness all the time. Intention is important.

“Am I treating this person as

I would a loved one?”

Making choices by training your thoughts to view all living beings as valuable and precious is the beginning of this consciousness. It is an evolutionary process and usually does not happen all at once. So be kind to yourself as you wake up and free yourself from the ideas of separate self. Take care of your body and its needs as it’s important to care for your physical vehicle. Then you can help others, even in small ways, like giving a smile.

You may be called to do larger projects as well and it is important to check in with yourself to be clear about your intentions and the level of alignment your choices have with your greater Source Self. Watch for signs and signals such as how your body feels when you think of making a choice.

“Am I giving who I really am,

not who I think I should be?”

“Does this bring me deeper into a sense of

soul connection with myself and others?’’

Let yourself, be yourself. From that place find your special expression of the Creator Source. Seek connections of oneness in your thoughts and emotions. Examine them for falseness.

“Am I treating this person as if

they were the cause of my pain?”

“Am I blaming myself or my condition?’

These are thought patterns of separate ego identity. It is important to take care of yourself in a way that supports your mind and emotions in finding freedom.

“I am whole and free.”

“I am one with my Creator.”

“I am free to be loved.”

“I am free to be me.”

“I am deeply connected to all things.”

“I am able to love freely.”

Exercise

Releasing Ego to Spirit

“Be totally honest about where you are in the moment. Witness yourself and how you have labeled yourself. Notice that you have given names to your states of being and feeling. Then try feeling them without the labels.

Invite Creator Source to infiltrate your state of being. Ask to know your wholeness and oneness again. Let go of your mind just for a moment. Feel what you are feeling, allow the mind to float and expand. Stay in this for as long as is comfortable.

Then find your body boundaries again. Notice your skin and how it creates an imaginary boundary between you and your world. Let yourself breathe gently, following and flowing with the breath.

All other people on earth are also breathing right now. So are the trees, plants and animals. You are sharing breath with them. You are sharing air and sky and sun. You are sharing blood and bone and earth. You are one.”

Love,

Oflana and Family

Letting Down the Walls

Dear Ones,

We love you so much and are glad to be with you again.

We love and trust as the basis of our being. These are the fundamental pieces of all beings devoted to the path of God and service. The Source that we serve is loving and forgiving. The Source is an expression of all that has taken form and who we are in our largest essence. We emulate the Creator essence because it is the fullest expression of who we are and wish to remember being. To love in the created form and to be in remembrance of Source is a great coming home for a spiritual being.

To forget one’s true identity and live in forgetfulness can cause a great deal of suffering and aloneness. We also recognize that to have the experience of being alone is part of what makes the character of a human being. When you do recognize that you are never truly alone because you are connected to all there is, it can be both overwhelming and freeing. It releases you from a prison of aloneness. The feelings of isolation in a human being can cause great suffering. We are here to remind you that you are not alone. That no matter how isolated you have imagined yourself to be, it is simply not true. You can create great walls around yourself with your mind and emotions. It is a well-developed skill in earth folk. The development of walls to connection starts at a very early age as a protection from all the pains of living. Yet to wake up as a spiritual being, the walls must come down. To experience the ultimate truth of who you are, the walls you have built must slowly, and sometimes quickly, crumble into the infinite sea.

When you become aware of a wall it is a gift, an opening of a door. It is your choice to walk through to greater freedom. Do not be down on yourself for having built boundaries of protection around yourself. It is part of the evolution of human life to create walls and then tear them down. Letting go of the walls is a natural process that can begin early in life to be realized over time or they may come crashing down at the end of life.

A type of hell can temporarily be created for a being in an afterlife if the created walls are not released at the time of death. A person may find there are things they are not willing or able to let go of. It could be a sudden or tragic death, or a great loss of some kind that has not been forgiven. But this is a temporary state. You cannot reach your next destination with the walls created on earth. The vibratory existence of these types of blockages is not possible in higher levels of the light body.

The time you spend on earth letting go of your walls, finding your inner light and ability to trust the great Source of love is time put to very good use. It helps you on your true journey, the real purpose of your life, to return home to the deepest and greatest Source of your being by remembering your infinite self.

Your journey is to share your infinite self in remembrance with others, to experience your common bond in Source and to be in service of love by being and expressing who you are.

We love you,

Spirit Family

Peace, Eternal Life

and Soul Impulses

Dearest Ones,

Peace resides as a natural quality of your being. It’s an inherent process of awakening to begin connecting with the source of peace within you and around you. When you find peace within yourself you can then find it more easily in all things. Peace resides in you always. It is the still presence of awareness before the excitement of creation and manifestation. Peace is the resting place of inner healing where the answers to all of your questions dwell. To reside in peace is to know the truest aspect of self. When you focus on this pre-manifestation state within you, you will know the true Source, the original being, God.

“God” is when your true self

encompasses infinity.

To find peace in thoughts, actions or situations that disturb you, return to the presence of Source in each of these experiences. You need to do this on every level in order to transform yourself into an enlightened source of consciousness. This transformation can be spontaneous and effortless, a long gradual process or a combination of both. Thankfully, finding peace is eventually inevitable.

You cannot stay in a manifested form indefinitely. Eternal life is only lived at Source level. All created form eventually returns to Source with each person having a different level of soul urgency to return to Home. The journey you take, how pressing your urgency is and how you experience it along the way, are all part of your soul make-up. You may wish to return Home because you are weary from your journey due to suffering or pain. You may feel you have been play-acting long enough and want to leave the playground. You may just want to be held in the complete embrace of your beloved creator, to meld and know you are safe in oneness.

You can always manifest again in another form and this is part of the exciting dynamic of the universal principle. You have the option of creation! Through transformation you can recreate yourself within your body, and you can recreate your soul once you leave your body. After leaving the earth world, the depth of selection for creating yourself greatly expands.

Yet there is a certain level of mastery that is needed while on earth. It’s essential to develop awareness about how to create in your life, how to respond to the soul presence that lives within you and around you and how to harness the energies that wants to flow through you. This is not in a sense of control. It is an intuitive, full body, knowingness that is a complete surrender to allowing the creation through you to be one of love and acceptance.

Earth can be a very tricky world to live on if you believe your mind is your guide. Many people believe their mind can guide responses to “what is”. Mind can respond to “what is” with rejection or acceptance. Mind can stimulate and develop ideas. Yet where do these ideas originate from? There are many levels of consciousness from which thought arises, including:

~A physical or emotional impulse to act

~Individual experiences or memories

~Other people’s consciousness, group thought or mass thinking and beliefs

~Source consciousness: arising from spacious awareness; an impulse towards creating from soul

Eventually there is surrender to

the soul’s impulses.

Can awareness, with its loving intent to create freedom for yourself and others, flow through you in the creative ways that are unique to you?

When thoughts and actions arise from deep awareness it is a natural response to being present. Beliefs can begin to form considering these choices to be “good”. “Bad” can be when actions are chosen from an evil intent to harm or punish. The formation of these beliefs is a response to the earth world and its measurements. Ultimately there is a surrender of beliefs and the measurements of good and bad fall away.

Living and creating from soul impulses is a simple path but it is not always easy. There are many pitfalls; usually the expectations and ideas about what it is supposed to be like. You’ll have challenges, negativity and resistance. When you resist what is happening, suffering is the result. How can you be free with all of this going on? You can and you will.

As you return Home, there is a passage, an inevitable journey that you can perceive as enjoyable, hellish or both. And it is probably both. Earth is a difficult place to manifest and on the path of acceptance and expansion you are constantly challenged. Allow for change and know that above all, you are already completely loved and accepted. All you really need to do is settle into what and who you already are. The work is already done, trust and release into the One.

Love,

Spirit Family

Full Expansion

Greetings Friends,

We love you so, so much. We acknowledge you for following your spiritual guidance, and therefore giving yourself the opportunity to step forward in expressing from your soul. We appreciate this because we are forerunners of the spiritual evolution of earth. We’ve come to help you fully transform into the spiritual beings that you are.

It is time to finally shed layers of ego that you have been burdened with for eons. You have been carrying these layers as a cloak over your true identity: the identity of spirit. You are here to shed this cloak and bare the radiance of your spirit.

You may sometimes feel vulnerable being exposed to the light of love and peace. Your old wounds may feel challenged by the brightness of love, yet you are always connected and safe.

You are connected to the Source that is limitless. You are infinite. In your life on earth you have chosen to take the form of a human being who wears the cloak of physical reality. Underneath you wear the cloak of spiritual form; for your spirit is also a creation. Your deepest identity is no identity at all. You are completely free. You are everything and nothing in this universe and it will always be so. You cannot be destroyed or created. You can take form in creation and you can dis-create your form but you cannot stop existing. You are part of a co-creative universe. You contribute to how creation is manifested. You are truly inseparable from Source.

When your body dies you will be reborn into the spiritual body that already lives within you. This transformation from physical to spiritual is immense. It is a completely new dimension and experience of consciousness. It is a glorious experience that will give you great freedom to explore the universe and its myriad of creations in a way that you may have never dreamt possible. All of the technology that you know now will seem like child’s play compared to what you are capable of in spirit.

You can experience the physical and spiritual worlds at the same time which is what is happening now on earth. The rise of spiritual consciousness is becoming stronger, and the physical world is becoming more permeable as the veil between them is becoming more translucent.

Sometimes there are pains in letting go. Moving into your spirit life is a transformation from contraction, fear, shame, guilt and many other uncomfortable experiences, including physical pain, to one of greater lightness and expansion. The more you focus on love, peace and forgiveness, the easier this transition will be.

You hold an energetic pattern that enables you to be recognized by others once your body dies. Most of you will let go of your physical body altogether and others will transform it into a light body. Both are types of death for the physical body. Yet when you transform into spirit, you can retain your spiritual body in a way that reflects your physical form. It won’t necessarily mirror your limitations or emotional pains but can reflect its higher potential. Even if you move into a God form, becoming a being of great largeness, there are still elements that can be recognized. It is only when you make the final ascent into God consciousness that all identity is completely freed.

Freedom from identity is not something to grieve. It is a coming home. It is complete relaxation of all pressure to expand. There is continuous motion, even in the most expanded states, yet in the God state it is peaceful. This awareness resides within you now and it is focusing on this that will give you the greatest peace.

When you experience trials with your physical body or emotional needs, you can still find this great source of peace within you. For it is there in every cell of your body.

We encourage you to find peace by going inside of yourself and looking very, very closely. When you are highly present in this way you can sense that behind every expression there is “nothing”. Then your discomforts will dissolve into a great infinite peace.

We love you very much and support you in this great awakening for it is a momentous event happening in this universe. You have an abundance of support in the world of spirit. You all have guides that are willing and waiting to help you. Allow yourself to discover the hidden wisdom that is everywhere.

Blessed be

Exercise

Sensing Peace

“Your five sensory perceptions can all be turned inwardly and used to perceive the stillness of peace. Be present and feel deeply. Choose one sense to focus on at a time but do not limit your perceptions to this one sense. Allow the other senses to contribute- for they are all interconnected. Let yourself discover which of your senses has the greatest strength of inward perception.

Your senses exist, not only in your body, but in the spirit realm. Your ability to perceive with your spiritual senses will grow as you put your attention on finding peace within yourself and others. Try to imagine what peace would look, sound, smell, taste and feel like. Peace is already there. If you do not sense it, imagine that you do and the experience will follow!

Take a few minutes to be with each of your senses with this invitation:

“I allow my vision to receive peace.

I allow my hearing to receive peace.

I allow my sense of smell to receive peace.

I allow my sense of taste to receive peace.

I allow my sense of touch to receive peace.”

Soul Truth

Recognizing Self

Dearest Ones,

We love you and treasure our connection with you through these words. Our sharing with you is not dependent on language; it is an energetic exchange. We are able to see and hear you and observe what is occurring in your energy field. The spirit world is much more transparent and does not involve the type of hiding that happens on earth.

Becoming more transparent is part of being honest. It does not mean that you say what is true for you without social filters. It is not necessary to tell someone you dislike their clothing, although if they ask you how they look you may want to express a gentle but honest opinion. It is not that you need to go around telling everyone what you think. What you think is not what is true. To be honest takes a deeper stand within your being.

What is true may not be your mental evaluation of a circumstance, of yourself, another or a situation. It may not be this at all.

Your thinking mind often does not align with what is true for you as a soul. Your soul truth is what we are supporting you in knowing. Then you can allow your external ego, your thoughts and emotions primarily, to relax and let down their protective barriers so that your soul truth can shine through.

Soul does not know fear, although it may have a strong preference or inclination to move away from another energy form. Fear is created by the mind and as a response in the body as protection. In the spirit world you do not need these types of protections. Your form is much lighter and is repairable in a sense, in the way the body is not typically. We know we can “not” not exist. This is true for you also but you do not know it with your body. It is part of how earth works. It can be difficult to move beyond fear due to the body not having a complete cellular programming for spiritual knowledge. It is like having a vehicle that hasn’t been equipped for a certain activity.

This is why soul truth is so important. When you know that you cannot die, and your soul is eternal, you can be more clearly honest with yourself and manage your body and mind fears from this perspective. There is no escaping yourself. You cannot run away from yourself or hide. You will still be there after your body dies. You will continue your journey towards oneness with God Source.

Take this opportunity to recognize who you are. The body is available as a teaching tool for you. You are not your body. Love and compassion for the body is important. You are being given an opportunity to care for someone - yourself. When you care for yourself in this way, as a precious loving source of light for your soul to be present here on earth, then you can radiate your inner light as an example to your children, friends and family. You do not have to be a perfect person or even anything special. You are simply walking your path in the truth of your own being by acknowledging that your soul is the dominant aspect of the being you are. You love and appreciate the body, even if it has pains. You recognize fear in the body is to be responded to with compassion but not as a threat to the survival of “you” as a soul. This is a big step to take in consciousness.

Love,

Oflana and Family

Trust

Dear Ones,

We love you and wish to speak to you of trust. There is a fine line to living on earth. Not all people, places or situations are trustworthy. There can be harm from human beings, mechanical devices or earthly limitations such as gravity. There are many ways one can be injured and it is necessary to protect one’s self for safety concerns. Emotional wounds are more subtle but can be equally painful. There are so many ways to be hurt, including by your own mind.

Once you leave your body you can also be influenced emotionally and mentally although it does not have the same level of impact and it is handled quite differently in the various worlds of spirit. Each place in the universe has its own culture. There are many different ideas and styles for handling conflicts and their reverberations. It can be quite dynamic and exciting.

Trust is a big topic on earth. To experience the spirit of love, you want to be open with trust. Yet to be open all the time is considered naive and unsafe. You want to trust yourself, but you have such mixed feelings and thoughts. Perhaps you have a mixed record of successes and failures from following what you believe to be your inner guidance. Your inner guidance system can be difficult to navigate at times due to various thoughts, emotions and feelings. Also your relationships with others can have a strong influence. The need to please, make others happy, receive love and acceptance, are all strong pulls. Trust is a quality that you want to develop, yet the odds are against you. Besides, what are you trusting in?

Some people say to have faith in God as an external, all powerful being. This is a partial truth. The aspect of you that is “made in God’s image” is actually all of you. You are a reflection of infinity. You can grow in trust of your universal Self as an expression of Source. You can grow in trust of your connection to a Source greater than you are manifesting at this time.

How can you experience this expansion of awareness in what seems like a completely imperfect world? Trust. Trust is what happens when you release value judgments around your own judgments. You look in the mirror and see an imperfect person. You notice yourself judging yourself. You might dislike some parts, enjoy some parts and feel neutral about others. Yet who is observing that you are judging?

If you go deeply enough you will find the presence of spaciousness, where there is enough room to allow for all judgments to breathe, to air themselves out and to dissolve.

There will always be judgments, as long as you are in a body; the mind will run a commentary. It may be as loud and dominating as a megaphone so it seems nothing else can be heard or felt. Or it may be as quiet as a flower in a meadow experiencing the wind. The less value you place on this commentary the quieter it becomes. If it screams at you and starts to vibrate your body, your gut starts to hurt, you get a headache, tension creeps up your neck or the voice starts escalating into more negative thoughts (or possibly positive ones, building your ego into grandness): this is not “you”. It is an experience you are having, but you don’t have to believe it. This is not in the sense that it’s not actually happening but rather in the sense of believing “it” has meaning that damages you. It does not disturb your wholeness, the truth of who you are. You are the still pond and it is the wind causing ripples. Waves and storms and even deep churning will not alter who you are.

Who are you really?

You are energy unmanifest.

You are everything in its manifest

and unmanifest form.

How is this useful to you as a person? Why does it matter if you can’t feed your children? It is a matter of attitude, of embracing and experiencing in a way that brings you closer to Home, to freedom and to love. You can experience the embodiment of full love in this life. All that is challenging to you will become rich, deep and satisfying. You can find connection in every experience. You can consciously bond with your Infinite Self.

You can exemplify this to your children as well. Children have innocence due to their youth, yet the spirit is the same. They too are eternally infinite and are able to experience it. Do not rob children of their wisdom due to youth. They have made a choice as a soul to come into this life and their experiences serve them to grow into their greatest expansion. Do not pity but love, embrace and teach through example how to trust life’s experiences to bring you closer to Home.

In love and oneness,

Your Beloved Family in Spirit

Activating Love, Trust and Faith

Greetings Dear Ones,

We love you dearly and appreciate our time together. We encourage you to invite the experience of connection to love and expansion often.

The more you participate in activating and experiencing the qualities of love, trust, and faith, the more your energetic field will resonate at a vibration of expansion that manifests these spiritual gifts in your life and on earth. The qualities of these experiences are true gifts of spirit and the God realms. They contribute to the harmonic wholeness which qualifies the spirit realms as angelic and Godlike.

We choose to make these Godlike realms our home. We prefer these states over other realms which can cause a great deal of suffering. It is true that you can suffer in the spirit realms but it is a path taken by choice. To truly suffer, one would give up all hope of full connection to God Source and choose the path of manipulation. This can be manipulation of oneself or the desire or intention to harm another. When this path is chosen it comes with a great deal of sacrifice of the pleasurable states of love and faith. It is a complete resistance to surrendering and co-creating with Source. It is an illusionary taking control of one’s own destiny and being. It takes a lot of work to control all aspects of one's being and environment and to attempt to control the experiences of others. There is no true freedom in it and it is based on fear. It takes a tremendous letting go to change from this path. It can go on for a long time but eventually all must return to their original state of Source.

The path we speak of is the greatest possible surrender into the love that is possible in each moment. When the love that you are, and the trust that it takes to experience it, engage with a faith in a greater Source, a Source that you ultimately are, you join in the deepest sharing possible, oneness with your Source Self. This Self encompasses and appreciates all life and creation. It encompasses and embraces the manifest and the unmanifest. It is the space as well as the words written on the page. You come to recognize that eventually the page disappears, the words become superfluous and you encompass it all. Accept and embrace all life as the writing on the page.

Enjoy the story but live in

the remembrance of

your true state of spaciousness.

When these points of consciousness are reached and experienced, a deep faith arises within you and you know beyond a shadow of a doubt that you are loved. You live in the embrace of the greatest love there is: Infinite Source. You can choose to share life with the loving Source, no matter how your story unfolds. Try to release blame or anger about your story or the story of others. It is the creative force expressing itself and ultimately you share the deepest of connections with everyone and all things. This connection is the loving presence that is your original state of being.

It is impossible to be separate from anyone or anything, you share the same Source. When you touch upon this shared original Source in what you oppose, you will come to an understanding of its expression and the creative force behind it. It will help to release you from the bondage of hatred, anger, blame or greed.

We love you and wish you well,

Oflana and Spirit Family

Faith

Dearest Beloved Ones,

Thank you for your openness to this process. We love to see and feel you open to the Divine Spirit and to the beautiful soul you are.

We will continue with our discussion on faith. Faith is your connection to spirit and the presence and strength of love is a natural outcome.  When you know yourself in this way you come to trust your true self more as what is real and you can see this goodness in all things and people.  You come to trust not always the shell of life and its multitude of expressions but the underlying motivation from spirit: to awaken like a flower in bloom. You live and die in the experience of your body but the essence of life and your spirit presence never die.  You come to trust the never ending presence you are and that it is what brings aliveness to all of creation.

This is what faith is built upon.  It is a true knowledge of goodness and infinity. It is a knowing that eternity lives in you and in all things.  The true essence of you can never die, it never dies in anyone.

When you have faith in this kind of relationship with yourself and others you can find peace.  It becomes easy to forgive.  You have laid the foundation for peace to be experienced and for all things to be forgiven.  You can recognize that everything is really OK even if it doesn't seem like it at the moment.

There are many stories of people on earth having their greatest awakening at a time of pronounced stress in their lives. These are moments where they were pushed to the edge of life and fall off into faith. You can walk upon the edge of life and then choose to fly or you can fall off and discover you can fly, either way the edge is there waiting for you to make a leap of faith in spirit.

Even if you play upon the field all day, the canyon’s edge is still there. What is the edge, really? It has to do with discovery and looking inside yourself in the most honest way you can and knowing who you are. “You” don’t actually exist. “You” are not actually here. You are temporarily fitted into a body and a personal consciousness. But who are you really? No one. This does not invalidate the value of life and the experience of being you. Not at all, it makes it more precious and special, a gift to be appreciated and expressed.

But when you get down to it,

where are you?

You are everywhere. You are free.

When you allow your awareness to move beyond your personal problems and to embrace your surroundings, the people near you, the trees, and more, in knowing that you are all connected at the deepest level possible, the existence of your being grows to love all of creation. You value the infinity in all things. You accept what is, in the form it is. You are able to see beauty past cultural eyes and see and feel the infinite beauty in your current surroundings. You feel connected because it is what’s true. You are free. You are also completely present in your body. You are responsible for your body, mind and emotions but you are not bound to them. You take actions that support yourself but you are not limited to your self boundaries.

Experiences like this are profoundly healing. Allow yourself to move deeply into them whenever you can. It is safe to do so. It will give you the perception of direct experience so that you can have faith, be honest and trust. You can see more clearly and relax into life, enjoy life more and make every moment precious. You can appreciate even the difficult times for their own beauty.

Much Love,

Spirit Family and Oflana

I Am Free

Spiritual Honesty,

Trust and Faith

Dearest Ones,

We love you so much. Take a moment to receive this love and support.

We would like to discuss honesty and also include the topics of trust and faith. Trust and faith go hand in hand with honesty. You need to be honest with yourself about what your expectations are in order to move beyond them to find trust and faith. For example, if you are honest with yourself you will probably find that you want people to like you, especially those that are close to you. You also know that this is not always the case as people have moods and temperaments and there can be upsets and disagreements. If you have developed trust in the relationship, true trust through honest relating, then you have faith that you will move through the bumps and eventually come back into a harmonious resonance with this person. You can see that liking and trusting are not the same things. You may not like something but you have trust and faith that it will pass.

To be honest with yourself about who you are in the spiritual sense leads to a trust that is beyond your personality and body. Everything of the earth world eventually transforms into spirit. Your body will pass and you will move on. You can be honest with yourself not only about the root causes of your thoughts and feelings but also about your spirit soul. To find this level of honesty you must look deep within yourself to the great spaciousness within you.

You have access to the expansion of eternity within your own body; you can reach the stars by traveling into your own soul. You are an extension of God Soul presence. Access this often, even in the smallest amounts and you will find great spaciousness in yourself to accept and trust in life. Even the most difficult of situations where your whole body is shaken with sadness, anger or terror contain within them the spaciousness of eternity. This is honesty at its greatest depths.

You are here and you are also not here. You are asleep and in a dream. You are sitting quietly and you are also an expanded consciousness. Both are true simultaneously. You are part of the Infinite Source and you are freely choosing this expression, this manifestation of you.

To be honest with yourself you need to have trust and faith in your own being, the goodness that lies within you and your connection to all things. You may feel stuck in life but remember it is a choice that can also free you. You must trust that you are more than yourself. Trust that you are intimately connected to all things. You may initially find pleasure or horror in this, but when you have found the truth it will be joyful and freeing.

Be honest with yourself about how present you are in the moment. Notice and accept. Do not judge yourself, which will only push your presence away further. Accept and embrace what is most true for you in that moment, then find the expansion in it. Go deeply into your experience of that moment, and it will disappear and dissolve into freedom, love and joy.

Exercise

Inner Dialogue

“I am feeling upset, angry, hurt, or other feeling, with (a person, situation, self, etc.)

“I am this person/situation/ feeling as well as myself.” (We tend to create separation with what or who we are upset with. Allow yourself to feel your connection)

I am afraid I’m not loved. (Allow any thoughts or feelings to arise, witnessing and being present with them)

“I trust that I am loved.”

“I have faith in love to free me.”

“I wish to feel connected with love, trust and faith. I allow myself to experience this”. (I take this moment to feel my feelings, let my thoughts relax and feel into my heart).

“I take my attention deeper into the feelings of my body, being present with them and releasing any judgment.” (My breath is going deeper and I am relaxing into my bodies feelings. Stay with this until you begin to feel a change or expansion.)

“I am ok and lovable. I breathe in love. I trust that I am love. Love is who I am, this gives me strength.

I will be supportive of myself and of this person/ situation/feeling that needs love and acceptance too.

I have trust in my path.” (These issues are not me, they are just an experience.)

“I am free to love and be loved.”

Be honest with yourself about your current thoughts and feelings. Observe them as an experience but not the core of who you are. If others are involved, know that they are a part of you and notice any insights. Accept what is. Embrace yourself with acceptance; go into the sensations of your body that are holding the energy of contraction, discomfort or disharmony. Go completely into them, feel them and be present with them. Let them expand until they begin to dissolve or disappear and love can begin to take their place. Be honest with yourself and know that you are love and you are lovable the way you are. Move beyond beliefs and into knowing your essence as presence. Allow your presence to be there in your body. Trust in love.

Practice this whenever an uncomfortable situation comes up for you. You will find strength in your ability to access the love within more rapidly as you find your faith in love.

Oflana with Blessings

Passion, Purpose

and Honesty

Dearest Souls,

We love you and treasure our times together.

We serve humanity as part of our lives in this spirit incarnation. We do not die in the sense of a body but we have a phase of completion in a certain form or state of being. We can choose how we want to manifest ourselves next, but most do not know the form it will take until the moment of passing. It is an accumulation of factors that has led to this decision and it is often not clear in a creative and brilliant way until we are free of the constraints of purpose and passion.

Most people on earth crave purpose and passion and for good reason. It is what gives life to form; it’s what engages the spirit in the body’s actions. It can also be a trap and therefore some spiritually oriented people will sacrifice their earthly purpose and passion in order to completely experience who they are spiritually. For most it is important to use purpose and passion in a way that supports the spiritual evolution of your soul and while maintaining a clear outlook of it as fuel for expression rather than creating one’s identity.

We advise keeping passion and purpose in perspective. It will give you energy and motivation to live in your body. But remember it is still part of the play, like the mind. The energies of passion applied to purpose can do good in the world and help others. It can also do harm. What many believe to be their purpose is going against a greater love for people and the planet, yet a person can feel great passion for it. Like inventing a machine that harms others or chemicals that harm plants and/or people in the long run. So you see, passions and purpose must be kept in check with the spiritual reality of love and kindness towards others.

Others are Self and Self is Other.

When you move beyond the boundaries of “me”,

you find you are united with all.

To harm self is to harm others

and to harm others is to harm self.

When you are true to yourself, you help others to find their truth. When you present yourself as you are to the best of your ability, you provide an accurate mirror for another. When you distort yourself for so many possible reasons, you provide a blurry reflection. You have often convoluted your trueness. It is in your best interest to be honest about who you are. This may seem like a basic principle but it can be very challenging to apply on earth. There are many subtleties in how one expresses oneself.

Exercise

Honesty

“If I was to be completely honest with myself right now, what would I say or do?”

“If I was completely honest with my partner (friend, relative, or other) right now, what would I say, be or do?”

“If I was a completely true reflection of my deepest soul yearnings, what would I say, be or do?

We ask you to take time to look at these questions within yourself. You may want to do some writing. Take responsibility for your words and actions and express with the intention of creating no harm. Be as honest and harmless as you can. This helps remove the emotional charge of attachment. Notice how things are for you in a moment, but allow there to be flexibility and resilience. Things can change. Share with yourself or another simply, with no apology. Share with kindness for yourself and other and without investing too much in your storyline. “Truth” is not always what it appears to be to the mind, remember, you are sharing the best lines of your play, the ones truest to your character. Do not take yourself too seriously. This will create great freedom for your soul aspect to come through more fully and to play in this world of form, color and solidity.

Express and have fun, even in your most serious moments, especially your serious moments!

Love,

Oflana

Passion, Choice and

Giving and Receiving Love

Dearest Loved Ones,

We support you in your process and ask you to trust in it.

We recognize that many of you have concerns about your passions in life and how to live them. When one awakens, the true underlying passion evolves into a desire for further awakening and to be of service to others. Others are recognized as aspects of yourself and you wish to help yourself and them to be free. You can enable others to know themselves as free spirits who can create their lives as they choose in co-creation within the karmic schemes they are living out.

It is true that karma, in the sense of lessons chosen to be lived and grown through, is part of the purpose of an individual’s life. These learning schemes have been chosen by each individual. You may believe you are the object of circumstance and it is true that not every action and interaction is pre-chosen. But the basic threads that form the fabric of your life were pre-chosen by you. You chose your themes of learning so that you could grow in love and freedom and as always, come closer to your Home in Source.

You are energetically much larger than you believe. Often you don’t recognize that from your more expansive Self you have greater choice. In your personality aspect, in which you usually live, your choices can seem very limited at times.

In your greater Self you are limitless

and you have the full power of choice.

To access this knowledge from the core of your being down to your cellular structure, is to become awakened in your body and life. You can recognize your freedom and enjoy the magic of living. You may not prefer the life you have chosen, yet you can embrace it in a way that can bring you satisfaction. When you live for love, giving it to yourself and sharing it with others, you live a full life.

Let your passions be led by your desire to experience more love in the support of your awakening. When this is what motivates you from your core, you will be led to the activities, people, jobs and relationships that support you and your journey home. Make it a practice to check in with yourself about your motivations.

Are you seeking to give love?

Are you seeking to receive a love

you feel you lack?

Remember you are the source of your own love as is everyone else. Sharing love is different than taking love. Sharing love is when you give to each other or allow another person to love you knowing that love is within you and you are awakening to it. Love can be shut down in certain aspects of your life. It can be reawakened when sharing with another. There is healing when you reclaim the love that resides dormant within you.

Guided Journey

Giving and Receiving Love

“Sit quietly with your eyes closed. This can be done alone, with another person or with a group. Listen to your breath for a few moments, noticing the rise and fall of your belly and chest. Relax and breathe making it your intention to be in this moment and to awaken the love within you.

Trust that love is already there. Imagine it is a gift inside you waiting to be opened. Slowly start to unwrap the gift. Notice its covering and put it aside. Allow the gift of love to be revealed. Allow it to start occupying the space within you. This is an expanding gift of love, the more attention you give it the more it grows. Let love occupy you, all the way to the edges of your skin.

Then let the love radiate beyond your skin. It is an everlasting and infinite source and you will never run out. If you start to feel low or depleted, open another gift inside you. The gifts of love are limitless and freely given.

Imagine whoever and whatever is in the room with you, whether it’s other people, plants, animals or objects, opening their gifts of love also. They too are putting the wrapping aside. They too all have an infinite source of love gifts.

Allow the infinite love within you and around you to begin to connect and merge with the love of the others. Let yourself share in this invisible, infinite connection.”

By acknowledging yourself and others in this way, you are all supported in knowing your true selves. You are giving the freedom of awakening with your awareness.

Love and blessings,

Your Infinite Family of Love

Sharing Energy

Spirit Consciousness

Dearest Friends,

We would like to talk to you about “sharing energy” and how it works on earth and in the spirit realms. Many of our talks will be geared towards helping you to evolve from earth consciousness to a spirit world~consciousness.

This is why we’d like to share with you what it is like for us. Sharing of energy is a common practice in the spirit realms. It is usually done with awareness and with a purpose. These purposes can be purely pleasurable or to exchange “information”. This information is not the same as mental brain information but an energetic knowing, a pattern of responses to a situation that creates a more unified and harmonious result.

Our structures of culture can be quite complex in various parts of the universe and we have societies that you would consider enlightened. Like you, we are also progressing toward the One and are just a few “steps ahead”. People you have known on earth may have progressed to these places, just as you may, if you choose. There are other ways to progress, other paths that all have their pros and cons. You have the power of choice and creation in all realms.

Sharing on earth is often done with consciousness in the physical world such as in the sharing of physical belongings, money and time. You give what you have created and attracted into your life of material goods. This is one form of sharing.

You also have emotional and mental sharing, which can be negative or positive. Keying into dysfunctional patterns, such as angry fights or violence can have a detrimental effect on learning and transformation, although they can be turned into opportunities for growth if chosen. You can also share in loving emotions through caring, supporting and holding in a tender way. You can share mentally, through the exchange of ideas such as meeting at a certain time or creative ideas such as the development of a project.

But what we wish to speak to you of is a spiritual exchange that moves beyond body, mind and emotions, even though these may be barometers of your exchange which give you feedback on your experience. There has been a lot of experimentation on earth involving spiritual exchange. There has been manipulation as well as healing. Religions have often twisted spiritual exchange to be only for the elite or to cost money. People have forgotten their own spiritual power. They seek leaders and teachers to tell them what to do and what to think. Some teachings say their way is the way and all other paths are wrong. There are many paths to the One.

Ultimately you cannot truly go astray and you are always forgiven. Hell is only created by choice. There is no punishment system and you are not here to punish others. Within every human being is the true nature of God’s essence. Programmed within this essence is the path that will be the most inspiring and satisfying. A person will be led to share with those who will help bring awareness to their connection with Source or to show them where they may need a course correction.

Sharing is different than teaching or telling although there is always room for your soul to lead from your essence. Sharing encourages the truth of a person’s soul to be fully present. It does not dominate, make wrong or shrink to accommodate. Many people, even if they seem strong and passionate on the outside are shrinking their soul’s inner truth to accommodate another’s belief.

Sharing in a spiritual energetic way is within the context of honoring a soul on their journey. It encourages bringing the truth to light and there is an element of discovery and expansion.

Sometimes it is easier to share with one type of energy field than another. Some combinations are naturally harmonious and others are not. You will tend to be repelled from energies you are not harmonious with. Many learn where they are stuck by being attracted to energies they are disharmonious with. These create painful interactions which expose a person’s stuck patterning. Energy patterns that create contraction and pain can be useful to build energy for growth and freedom. Eventually the impetus to continue running these energetic patterns through the body, emotions and mind becomes less and less. From this a person finds greater freedom and happiness.

There are many levels of awareness in experiencing freedom and this may come in cycles. It is possible to be happy without being aware. It is possible to be miserable and be very aware. Eventually it all comes together and you can find great freedom and satisfaction in all states of experience. There is a natural curiosity and detachment, yet full engagement.

Love,

Oflana and Friends

Sharing with Nature

Dearest Ones,

We love you and wish you well.

Sharing energetically, with conscious awareness, is currently a rarity on earth but does resemble sharing in the spirit worlds. When both parties know their own energies, allowing and encouraging the exchange with the intention of exploration, giving and receiving love, and knowing oneself and another, it is a beautiful thing! We encourage you to initiate and explore this kind of sharing.

Boundaries become an issue

when trust is not fully developed.

Trust is necessary for two or more

beings to merge in spirit together.

You can share in this way with nature as we have suggested. This is a very safe way to start. Many trees are conscious of themselves in a way that enables this type of sharing. You will find some to be more conscious and available depending on their circumstances and on previous experiences of relating. You may surprise a tree who has not related before and it may take time, sitting and breathing with it, before it awakens its attention to you. The way nature relates to itself is in a more flowing, indirect and often slow manner. A human’s attention field can be quite intense and direct and in some cases you need to “train” the tree how to bring its attention to you just by being in its presence and relating with your breath and awareness. Sometimes trees that have been around people can be easier to access. This goes for stones and rocks and other forms in the natural world as well.

Plants, animals and the natural elements are wonderful to connect with, and as long as you respect them as equals, they will often gladly link with you. This is possible at a distance as well as up close. Many animals have a consciousness that is connected to the spirit world with a sense of purpose. In their own way, they have motivation to create in life. The plant world has a strong “beingness”, purpose to live, breathe, bear fruit, feel the wind and die, returning to the earth. They contribute with the qualities of their presence which can include healing. Water is an entity of its own and all of earth's creatures are dependent on it. Your relationship with water is important and spending time relating to it can be very nourishing and enlightening to your journey here on the planet. Relating to members of nature’s community can be very satisfying and we recommend you take time to appreciate their presence whenever possible.

Relating in an energetic way with all aspects of the natural world is a gift. You can receive this gift of relaxing, centering and sometimes powerful energy when you take time to connect. It can be very simple and only take a few moments. Just being fully present with the natural world will bring more balance to your energetic system.

Exercise

Connecting with the Infinite in Nature

“Take a walk and stop to sit by a tree. Notice that you are separate from the tree but you are also breathing the same air. Feel the tree’s presence. Consciously breathe with the tree. You breathe in as it breathes out. You breathe out and it breathes in. You are breathing together. Find a rhythm with it.

A tree has awareness. Honor its awareness as a living form of infinity. Breathe your shared infinity together. The tree knows you are there; it may even enjoy your company. It is not past the awareness of a tree to have likes and dislikes. Plants are very sensitive. Give the tree some loving attention, appreciate it. It may also offer you some healing attention just with its presence. Keep breathing with the tree and know you are connected at the deepest level.”

Trees, plants, rocks, mountains and anything in nature can be easier to find this type of intimate, infinite connection with. The consciousness of nature tends to be less clouded with complicated thoughts. Nature provides a living example for you on how to resonate in a peaceful way. You can learn from nature about how to energetically pattern yourself for peace, to find calm and relax into your “true nature’’.

We love you,

Oflana and Friends

Clarity in Sharing

Loved Ones,

We love you and appreciate you.

Sharing with people is different than sharing with nature due to the complexity of the human mind and emotions. The stream of consciousness that flows through a tree or rock is usually very straightforward; it is connected to Source and reflects this clearly. A human being is also connected to Source, and like all things is ultimately Source itself, but it is not projected as clearly through a person’s body due to the complexity of their energetic arrangement.

Part of this arrangement is thoughts and feelings which come in a myriad of forms. The way thoughts and feelings are projected and perceived can be confusing. It takes great perceptive clarity for you to surpass the complexity of energy your senses are trying to interpret and are often trying to protect themselves from. Yet it is this clarity of your uniting Source that will enable you to connect with another human being in a spiritually satisfying way.

Often when a person is getting close to death they will open to this inner clarity, abandon ego protections and allow for a depth of connection to the Source within. It is also true after birth. Both mother and baby are often quite open and connected to Source.

How can you open to this clarity of Source, living in an energetic field of connection, while you are going on with your normal life? It is important to take quiet, meditative time to connect with yourself in this way which will strengthen your ability to carry it through your day and to share it with others. You can have much deeper connections and experience the bliss and joy of Source when you make time for this relationship and value it as important to you. It is possible to experience these states of being on a regular basis.

We are teaching you to remember. We can only show you what is genuine and you can only know what is true. You cannot know a lie; you can only believe a lie. The brain mind is capable of telling a non-truth. Even truth explained is a non-truth. Only the “forever” or infinite energetic field of consciousness can know truth. It is from this place you can learn to relate to your manifested self and to the field of consciousness within and around you. It is from this place you will find freedom.

We love you,

Spirit Family

Exercise

Self-Connection

It is easier to find connection with another person when your system is relaxed and in balance. It is not a necessary prerequisite but will make connecting more accessible. To connect with another person you need to be aware of yourself.

Ask yourself “What am I feeling in my body at this moment?” Take a few moments to feel your body, being fully present with what is. Try not to form an explanation, just be with the sensations and allow them to speak for themselves.

Ask yourself “If I were to allow my body to speak for itself and to move in a way that expressed its true feelings, how would I move?” Allow your body to find a rhythm of movement that expresses what it feels. Try focusing in one body area, then another. Then allow your whole body to find an integrated movement, a rhythm of your inner self.

Ask yourself “If my voice could express anything it wanted, what would it express?” Without trying to form an explanation or reason, allow your voice to make any sound it wants. It doesn't have to be words and it may be silent at first. Give it permission to make any vocalization.

Notice any resistance and allow it to be. If you like, you can travel into the resistance and move or vocalize with it until you find the spaciousness behind it that allows it to dissolve. Exploring the resistances of the body, whether it is physical or energetic, allows you to return to your natural, original state of oneness with the great sea of energy. To know oneself is to recognize, witness and be present to your energetic patterns and to be able to dissolve them back into the infinite sea of energy.

You will completely know yourself when the infinite sea of energy becomes your identity and you can choose to experience your current self from that knowledge. Spiritual sharing is joining with others in this experience.

Mother Mary’s Story

Dear Ones,

We continue in our discussion of sharing with a story of love and the threads of hope that sharing carries.

Mary, the mother of Jesus, was distraught that she was pregnant and had so little means to take care of a young one. They were quite poor and since she was given a divine gift she thought she would be required to treat this young, special child like a king. She was worried that she would not be a good enough mother and that her purity was not enough to equal divine royalty. She spoke with a friend who was a fellow sister in the community. They shared deeply about their feelings and met in communion of the spirit. Mary was filled with a light and love due to the communing of their two spirits. When they joined together in the state of love and appreciation for each other, a third presence, the light and love of the baby Jesus was with them. He assured them, especially Mary, that she was the perfect mother. She was devoted, caring and loved God deeply. She was to be his mother and she would do the best she could. She was enough, more than enough for Jesus.

Mary was greatly relieved and prayed daily to live up to her child/king’s expectations of her. She was assured by her friend that if she were to be just who she was, a loving and devoted friend, all would be fine.

We tell you this story because Jesus knew when he came to earth that all would not be perfect. There would be challenges and upsets. But in the communion of the Spirit there would be refuge and peace. That in the coming together of his spirit with the Father’s he would find guidance and peace. Mary found this when she shared with her friend. When she was not able to find peace within herself, when her fears were too strong, she communed in spirit with a friend and was able to find guidance and peace.

To share in spirit with another person, with the intent on healing and communion is a wonderful way to find peace. You can share in the resonance of love by deciding to fully accept each other in that moment and that whatever arises will be embraced with tenderness and acceptance. It is truly valuable to share in this way with someone. They do not need to be a lover but they do for that moment become a beloved. It only takes time and intention to come to this place of peace.

This level of merging and communing is possible at any time. This is because the infinity of spirit is the underlying nature of all things. When you connect and share this truth with another you will find the expansive love and freedom that is the truth of your being. We encourage you to explore this often.

Much love and blessings,

Spirit Family

Exercise

Sharing Peace

Sharing with another can bring peace and expansion.

Begin with the self-connection exercise.

Then sit across from another person, making eye contact. Focus your attention on what you appreciate about them, both physical and non-physical.

Then notice this person is not these attributes but something deeper. Open to perceive what lies behind their eyes and body.

Breathe into your heart at the center of your upper chest. Allow it to be the perceiver. Your heart knows unity. Allow yourself to melt into this, trusting that you are safe in your experience. Notice any fears or resistances. Accept them into the melting process.

Notice the shared space between you and the other person. Notice how you meet there. Allow yourself to blend into the shared space.

Return attention to your heart center, appreciating your shared connection. Notice the shared space is also within you. Allow yourself to be nourished by this depth of feeling. Repeat if desired, going deeper into the shared connection each time.

Choosing to Believe

Dearest Beloveds,

We would love for you to experience sharing in the ways that we have been previously speaking of. Would you be open to sharing with Source and your own spiritual guides in this way? If yes, take a few moments to breathe.

Watch your breath for several minutes and then open your heart to connecting with us. Then take a few minutes to breath in the love we share.

Authors note: “My guides asked me to write about what I experienced. I noticed my breathing was irregular and they said “Wait and be with your breath until it stabilizes”. I did and it got slower and more even. My thoughts drifted a little bit. I felt into my heart chakra and tried to relax and open it. They told me to think of my family, especially my mother and my love for her. I have a loving relationship with my mom and it helped me tune into a place of love inside me. They reminded me it was safe to open. I started to have an intoxicated feeling and I was swaying a bit. It felt kind of blissful. I felt warm and tingly all over. I almost felt like my hands could cramp, like I experienced many years ago when it was my first time doing breath work, but I wasn’t breathing fast or deep, maybe just a little bit more than normal. It felt like my capacity to feel and receive love in my body was being pushed to its energetic boundaries. It wasn’t overwhelming though, and the whole thing only lasted a few minutes. They said this is what it feels like to feel loved. I felt very happy.”

It is possible to experience this type of happiness at any time. It is an important practice to experience this expanded connection to love. There are many potential obstacles to bliss, yet intention and acceptance are a big part of overcoming the barriers. Physical and emotional pains are two of the greatest challenges. It can be difficult to experience the bliss of connection in these uncomfortable states. Yet the spirit is always stronger than the body and can overcome any obstacle. It takes great faith to overcome physical and emotional pain through connection with spirit. Yet it can give you even more hope and faith to have these loving experiences.

Choosing to believe it is possible

is the first step.

1) Do I believe my body is a vehicle for my spiritual growth?

2) Do I believe I can overcome physical obstacles through faith and connection to Source or the highest good?

3) Do I want to connect with the highest love possible while here on earth?

To choose beliefs that support the connection with a loving Source will help you to have experiences of freedom and bliss. You can always go back to believing it is not possible. To even temporarily believe it is possible is all it takes to build experiences that create a greater faith in your eternal nature.

You have this capacity within you all the time. Our intention is to help you build your capacity to give and receive love to a greater degree than you have ever been capable of before. In order to do this your concept of yourself must be greatly expanded. When you see yourself as small and worthless, or large and ego filled, you cannot allow the true infinite nature of your loving self to reside fully in your body. It is not about leaving your body, until the time is right, but about being in a state of loving acceptance and acknowledgment of the spirit you are, and all life is, in this body here on earth.

We love you,

Beloved Friends of the Light

Inner Worlds

Dreaming

Dearest Ones,

We love you and support you.

We would like to speak to you of dreaming. While dreaming during sleep you can journey to many mundane and exotic places. You have the ability to create with your subconscious a realm of expression that deeply heals your least favorite aspects of life, and amplifies your most favorite. You can rely on dreaming to provide you with information about where your consciousness is seeking healing.

Some do not remember their dreams and others recall them vividly. For some it is a more obvious tool than others. There are many techniques for dream remembrance including waking up in the middle of the night or early morning at a time when you would usually be in a dream cycle, going back to sleep after waking, and writing down your dreams.

What we would like to share about dreams has to do with their healing potential. They can provide healing of the body, mind, emotions and spirit by bringing a greater sense of wholeness, connection and love. They can help you experience forgiveness and enable you to let go of mental or emotional patterns that keep you in contraction.

Exercise

Expansion

~Make a list of three ways in your life that you feel a sense of contraction and how you would like to expand.

~ For each of the three ways, list what it could be like if you were in an expanded state of potential.

~For each one, allow yourself to imagine for several minutes what the expanded experience would be like.

~Before you go to sleep imagine your three expanded states for several minutes each.

This will provide material for your unconscious dreaming state. You are planting these experiences with the conscious mind when there is an opening to the subconscious right before you sleep. Whether you remember your dreams or not, they will be affected by what you bring to bed with you.

Positive thoughts about expanded states of being will also help you to sleep more peacefully.

Beloved Spirit Father

Abundance

Dear Blessed Ones,

We love you and support you. We see you in a time of integrating your experiences and we support you in your process of awakening.

It is not always easy to bring enlightenment to oneself within the body. It can be beautiful and enlivening in moments of blossoming and feel wretched when old stuck patterns are being loosened and released. We see and appreciate your willingness to go to the depths of your soul and to grow.

We would like to speak to you of abundance. It is a common topic in the world that many of you live in at this time. Many people want to manifest money, belongings, comfort and relationships. Yet some want to create a life of satisfaction according to the demands of their ego. Many ideas are in alignment with their spirit’s path but many are not. Ask to be shown your path deeply and you will see which ideas are a reflection of what you desire the most: a deep connection with yourself as Source. Connection with Source, God, Goddess or Love, this is what you truly desire.

In situations of pain you cry for relief inside.

What can fill the hole?

Deep love and acceptance.

Sometimes you also need help from outside yourself. You may need the support of others, whether it is a person, place or plant medicine. They are also manifestations of your Self as Source. You are One. When you connect with others through their offerings and gifts from Source you receive manifested love which is healing. When you are in alignment with your divine truth you can give this to others and support the growth of the love matrix on earth.

Being in alignment with your divine truth brings you satisfaction. When you are satisfied in this way you feel full and experience the quality of abundance. Often the objects or projects you wish to bring into your life do not actually bring you satisfaction. It is a cycle of desire pointed in the “wrong” direction. Although in essence these choices can never really be “wrong” for what you learn from your dissatisfaction will eventually lead you back to the path of love. Only love, awareness and connection can truly satisfy. Look at every situation of unhappiness and you will find a lack of love, truth and connection.

When you engage in a search for relief from suffering through connection with divine love you will find satisfaction. When you express your divine gifts, giving yourself and others the kind, loving attention you deserve; you can find hope and faith in the essence of love. Love creates fulfillment and satisfaction. Love brings the depths of acceptance. It brings forward the gifts you bring.

Love creates spaciousness for the abundance

of satisfaction to grow

in your field of consciousness.

Focus on growing love in your life. Let it spring forward through pain and pleasure. Give it to yourself, give it to others and give it to the One that provides: the Source of infinite creation. Then you will be truly abundant.

Love,

Spirit Grandfather

Creativity

Dear Souls,

We love you so much.

Creativity is a gift to humans. We have a deep creative force within us all, people and spirit beings alike. It is the creative impulse that brings us life and motivates us to create a life with intention. It gives us the motivation to live and to grow. It gives us the impulse to create new life day to day by making choices about what to do next. It inspires great works of art as well as acts of kindness and compassion. The creative impulse is at the core of every being; it is the spark of life.

We encourage you to nourish your creative impulse by noticing and acknowledging it in action in your daily choices. Notice how this inner light of the divine spark is a guiding force in the creation of your every move. Without it you would not exist. It is the spark of God, the Infinite Source that gives light and animation to your body and soul.

When this light is extinguished you will cease to exist in the form you are in now and your body will die. But the light is renewed in a greater sense when it merges with the presence of Infinite Source. It is a rebirth. You are born back into the spirit world just as you were born into a body on earth. From the spirit world you could hardly imagine what it was like to be born a baby and discover a whole new world on earth through the eyes and heart of a newborn. It is similar when you are reborn into spirit, you have been here before, just like most people have been on earth before, but you have forgotten most of your experiences.

Some parts of you do remember all your lives and as you expand in consciousness you will be able to recall your experiences. But the funny thing is that you usually don’t care! It’s a matter of existing in a state of knowing rather than needing to review the details of any one life. Occasionally there is a stuck point in a lifetime that has an especially poignant expansion potential and needs to be more fully integrated. Your attention may rest on that for a while but overall the details of your past lives become a moot point.

When you develop an awareness of the creative spark and how it moves you in the world, it will help you be in touch with your soul’s motivations. It is different than gut instinct or body intuition. It is a light within you that guides you from your deepest loving self. It knows a greater truth beyond the limits of mind and body. Yet it will not disrespect your person or your body. It will guide you in your most creative expression of yourself and also honor others. It is not always “good” in the sense of trying to please others but is an inspiring creative force that guides you in choices that have their roots in love. It is always respectful of the self and will never harm others with ill intent. Because of the nature of earth, people do get hurt, sick and die. The creative force does its best to embrace all these situations and circumstances from a foundation of love and acceptance. It starts with love and acceptance for self. When this is embraced, expression of your creative light can flow through more clearly.

We love you,

Spirit Family and Friends

Creativity and Feelings

Dear Ones,

We love you and support you in your creative endeavors. Do not worry about making them perfect. Allow yourself mistakes in the learning process. The ego is what is critical of artistic expression. It is fine to have a discerning eye when you create. Choices will feel “right” or “wrong” for your soul’s expression and the mind can help pick up on these subtle cues. Sometimes when you get a “no’’ it does not feel right, the ego mind can create a battle of “right” and “wrong”. Past negative stimuli, fears and upsets can be triggered and start an escalation of uncomfortable energy. So just notice if you feel something is not in alignment with your deep, sensitive self. Pay attention and respond in kind. It is when you continue on, trying to push through, cover up or avoid your true response, that the ego will be stimulated. In fact this is a good sign to remember, when the ego mind is highly stimulated you are probably off track.

Find the simple way. Sometimes it can seem like more work to be honest or self-confronting. But in the long run it is a more direct path to satisfaction. Whether you are creating a relationship with yourself, another person or group, creating a piece of art or dance or any other form of expression, find the simple place of light and peace inside and allow yourself to express from there.

Sometimes having light flow through you will create a “flushing” of other feelings and experiences. It may stimulate passion or compassion, sadness or grieving. If it stimulates anger, look deeper. This is a reaction that protects you from other feelings and can end up in misguided actions. There is nothing wrong with feeling anger. It can be quite positive to allow these feelings. But they are a passageway to more insightful experiences. Avoid acting in anger. Anger engages the ego mind as a protective mechanism against yourself or another. Again, go deep and be honest with yourself.

Find your deepest experience in the moment and create from there. It will lead you closer to expressing and creating from your spiritual roots of awareness. Ego mind likes to control. If you find yourself in mental struggle tune into your deepest self and ask:

“How can I be totally honest with myself in this moment?”

“Can I be completely truthful with myself, beyond my mind’s thinking, about what my deepest self knows about this situation?”

“How does each of these answers feel deep inside when I choose one?”

Then choose the ONE.

Love,

Oflana and Family

Color and Sound

Balance

The Color of Love

Dearest Ones,

We love you so much. Thank you for taking the time to receive our words and to grow within yourself.

To manage the physical and spiritual worlds gracefully takes balance. We would like to speak to you of how to reconcile your physical and spiritual experiences using your mental and emotional realms as the go between. When you have a “spiritual experience” it can be a full-body, all inclusive experience. Your body, emotions and mind are affected and your spirit is carried to new heights or awakened to a new reality. But these “peak” experiences are not the norm in your everyday life. On a daily basis you have the opportunity to connect with your spiritual truth and essence without having a full-body experience. You can regularly be present with love and wisdom and experience it in a balanced and integrated way.

There are many moments in a day when you are only partially engaged in an activity you are participating in. You have a great deal of your consciousness available at most moments. During the times when you are engaged with your full self with an awareness of the now, it brings great power. To find balance with being present in the now’s activity and being able to connect with love source you can simply choose to put part of your attention and consciousness on a loving and accepting presence. It always exists, is always available and brings healing and balance.

You can choose the presence qualities of love and acceptance like colors for your background scene. When you “color” your world with these qualities, the vision of your inner and outer eyes becomes changed. How you see yourself, those around you, and situations, is altered in a positive way due to your background color of love and acceptance.

“Let the lens of my heart see through

with eyes of love and acceptance”

You can make this choice. It may seem dim or difficult at times but your intention for connection in the matrix of love will precede and surround you. As you relax into this invitation, love will come closer to your conscious awareness. If you feel fear or anger, love and acceptance will be hovering around you, easing you towards relaxation and trust. When you need to make a decision it will be easing you towards a productive, positive choice.

Choosing a background color of love and acceptance is simply a matter of intention and invitation. Not all paths recognize love, but love and acceptance are like doors. They are the doorways to Source and lead you on your path home.

We love you and give you

blessings of support,

Oflana and Friends

Truth, Space

and Sparks of Color

Dearest Ones,

We love you and are here for you, modeling what you are evolving into and becoming.

Truth resonates in the body,

for every cell is an expression

of Creator Source.

To find the source of truth requires embracing a reality beyond the limits of the body and yet you can access this realm of truth through the body and its pleasures and pains.

Explore yourself through meditation, dance, movement, vocal expression or any other form of body discovery that includes spiritual awareness. Pay attention to the body and also move beyond it by going deeply into it, and then through to the source of its creation. It is like finding the space between the atoms of physical matter.

There is a great amount of space available in the Universe. There is no shortage. There's more space than anything else. Large amounts of space is what dominates existence. There is air, water, matter and more. But this does not account for the conscious presence that weaves all of creation together. This is the shared common space. The amount of physical space each being takes up, whether it is a person, tree or bug is dependent upon the shared space. Yet you can co-exist without acknowledging this common ground. When you find the place within you that is aware of spaciousness, the infinite space between your cells, you can also find the space you share equally with all other beings. You find the common ground. The amount of space you occupy and the amount of connection you share is interlinked with the awareness of the common space. The more common space you are aware of in your own body the more freedom you will find. The more common space you find between you and nature the more you will respect nature as your equal. The more common ground you find with another person the more connected you will feel to them.

You can occupy space to the degree that your consciousness can expand and maintain expansion. It is possible to share space with many others and not even know they are there unless you have similar frequencies. When you are resonating within the frequency range of another individuated consciousness there will be an interaction. If there is harmony, desire and purpose then a co-creation can happen. If there is discord or dissonance there may either be the impulse to repel or to create disharmonious creations. Both are equally valid. It is not wrong to create disharmonious experiences, just uncomfortable. It is part of the universe’s creative options. You can paint black and orange or blue and purple. Neither combination is better or worse, just different.

How do color creations and the frequencies they create affect your path towards knowing oneness? Is Creation Source always harmonious and a gloriously combined color scheme? No, Creator Source is beyond color schemes, these are “His or Her children”. Creator Source is clear and brilliant, more than the physical eyes or emotional body of a person could ever withstand. You are not separate or disconnected, just a spark that has moved away from the center to experience the muted periphery. Within the periphery the bright light of Source can be divided and created into color, like a prism or a rainbow. It makes creation possible. To come closer and merge with Source is like coming closer to the sun, your physical body is burned away, and no ego at all is possible. In complete expansion eventually all identity is lost. But what is gained is a complete homecoming. It is a complete return to the womb of the Goddess. It is a merging into the darkness that is so deep that it bursts into a million specks of light. Each spark is so infinite and expansive that they meld and bond into a great Infinite consciousness.

You are a spark of light

on the periphery of your local universe,

with the deep urge to return

home to your Source.

As you journey through the world of color and sound, riding the waves of contraction and expansion you cannot help but be attracted to the great Sun. You may hide, but like a moth to a candle, Creator Source is irresistible. It is your true home. You carry this knowing within you and it can either haunt you or bring you great joy. Find the spaciousness, find the joy. Find any sadness and let it dissolve into the depths of your being. Let it give you certainty that no matter what you do, your journey will lead you home. Trust love, be kind, and your journey will be one that finds satisfaction.

Beloved Grandfather Spirit

The Sounds of Love

Beloved Ones of the Light,

We come together to join our voices with yours for we speak and sing in the language of sound and light.

To live in awareness of your sonic and light presence and project the love you are through your voice can be a great joy. Sound and light come together in both your brain and body and can be expressed through the vocal chords to share the intention of one’s being. Sharing love and healing with others by joining the sounds of your voices can create movement of your soul’s intentions through your body. These healing sounds move deep into your soul as well as radiating out beyond your body. You have a great gift in the voice.

You have the ability to express and explain what is going on with you in a symbolic language of sound. To find accurate words to express what goes on deep within you can be a challenge. The free making of sound bypasses the symbols pre-created by your culture and so can free you to find sonic representations for your deepest feelings. To express through non-symbolic sound allows for deep healing. It brings you to the core of your being, to the sonic core.

When you express sound through your normal talking voice you are expressing much more than words that express meaning. You are expressing your strengths, weaknesses and gifts. You are showing another and also yourself how you are feeling about yourself, other people and your environment. You are expressing past pains and joys. All are present in the voice.

Tonal qualities of sound are an expression of different aspects of a person’s being. Certain tones rise and fall in various situations. When an aspect of self is not activated or playing out in that moment, its tonal qualities drop to a lower register and are not heard by the physical ear. When a tonal quality is brought to the forefront it can be quite obvious such as yelling in rage or crying in sadness. Every aspect of self has a sound. Everything that is manifested has sound.

You are a being of light and sound. Light projected through sound gives it greater density and creates form. If you were to break down this code of light and sound into bytes of information it would give you the makeup of a person.

Exploring sound frequencies which express your pains and joys in an authentic way can provide healing. This is especially true when heard, absorbed and reflected in the presence of an unconditional love sound frequency.

When you create musical sounds with an instrument or with your voice, ask to be filled, surrounded and guided by the resonant frequency of love. Ask love to flow through you and guide you and it will. Love has a consciousness of its own; it is like water that flows into an open space. When you create an open space within yourself you can invite love to flow through. Be a vessel that allows love to pour through it.

Invite yourself to a place of receiving love by taking time to meditate with this intention. Then extend this invitation to your throat and heart. Your whole being is a vessel for the sound of love. Your heart and throat are the largest conductors. Let your voice be guided by the sounds of love.

Family of Light in the one

sonic vibration of love

The Universal Melody

The Universal melody encompasses all sounds. Every sound is valuable and worthy. Dissonance adds variety and interest. It is not defective. You are not defective. You are perfect and beautiful. Find music in the shadow. Play its song. Let it sing. Let it be part of the orchestra of life. Let it be known. As it comes to light, it will be healed and become harmonic again. But remember it is ok; the shadow serves an important purpose. It’s only in its forgetful or resistant state that it creates suffering. Let the shadow, the fear, anger or pain be heard, and then sing the praises of love. To be in relationship with the universe is to remember that dark and light find their union in communion with divine love. They are not separate. They are one and the same, different expressions of the one whole, making the music of life.

Resonant

Communication

Dearest Ones,

We love you so much and are glad you are with us. Thank you for stepping forward and doing your part in this world that needs so much light. It is a time of rising out of darkness on planet earth. Yes, many good things have happened yet so much suffering and darkness are still present. We are here to give you as much support as we can. We love and love more; this is our path of service. We are here to open the gates to love and move the waves of acceptance and peace like musical vibrations through each person's soul that we touch. Words can be cumbersome, so we are often using sound vibration to elevate and shift energy patterns.

We are accustomed to using sound not as language symbols but as intuitive energy forms. We communicate in “energy bundles”. In a sense we are communicating whole ideas and feelings (energetic patterns which stimulate a particular tonal response) that can be generated by intention. You also do this on a smaller, less conscious scale. We have developed this capacity and use it as our most common “language”. Image/ feeling/ resonance projection is a common form of communication in your local universe.

Resonant communication forms can be received other than intended due to different energetic blends between the giver, receiver and objects of communication. This is also true on earth but the altering is often due to varying degrees of ego protection. The ego is the master of skewing, of altering pure communication into something it perceives as safe, providing power or giving it what it wants in some way. It is one of the greatest challenges of a human being to overcome this skewing mechanism. To surmount the protective urge to change one’s communication or feeling to fit what you think it should be, rather than what it is.

To show another who you are is to be self-loving. To feel the need to change who you are in the moment is the opposite of self-love. To cover up who you are can be damaging to your soul’s expression. It warps your ability to be open and blend with your spiritual nature. It reduces your lifespan the way the constriction of blood vessels reduces the life of a heart. Opening to your honest and real self-expression is like opening the blood flow to your heart. Choosing to express from your heart with the intention of honesty, caring, inclusion of others, and knowing that you are deeply and forever connected because you share the same Source, is to acknowledge the truth of love.

Speaking truth is not blaming others. It takes great courage and vulnerability to speak from who you are without blame or fear. Truly accepting yourself takes immense courage. It can take you out of social concepts and boundaries. But this does not mean purposefully hurting another. Your boundaries as a person include the safety of others. Include others in your truth. Include that they are as loved and accepted as you and have every right to express themselves. You are no greater or lesser than another. You are equal on a foundational level of spiritual connection. This includes plants, animals and all living beings. When you communicate from this place of heart full knowledge you will be speaking from a place of truth about who and what you are.

Love,

Spirit Grandfather

and Grandmother

The Rhythm of Life

Dear Ones,

We love you and wish you well.

Having an understanding of the Spirit World can assist you in an easier transition from your body to spirit when the time comes. It is not necessarily helpful to know the time and place of your death but trust us in saying that it will be a perfect exit for you. When a person has some understanding and experiences of the spiritual world, it can ease any worry or fear of passing from the physical body.

There is a tight grip upon the body which is bound by the ego. The ego creates a kind of “glue” for the spirit. It is an important aspect of the makeup of a human being. When this “glue” decreases in strength it becomes more flexible and it is easier for the spirit to find freedom. When a person has qualities of a rigid or fixed ego they are constricting the potential for breakthroughs. When the ego “glue” is too loose it can create an absence of presence. The person is not actively occupying his or her body. If the ego and body’s relationship to spirit becomes very flexible and fluid a person can experience quite a bit of freedom while still in the body. So an awareness of balance between ego and spirit is important.

Where am I? Am I my body? Am I a soul? Am I ego? You are all of these things in an intimate play of musical creation. It is important to acknowledge these aspects of self and also realize you are beyond them as well. They are you, but not you. They are your responsibility, your joy, your burden. The “You” of earth can be everything possible on earth. The “You” of Spirit can be everything in God the Infinite. This is a simplification, for there are many worlds with many options in between. But the meeting place is the presence of love and awareness that allows all to be as it is, in full embracing acceptance.

Spirit allows energy to flow. It can be protective but not from a place of ego or mind. It is protective in more of a “Tai Chi style” where energies are directed away or towards, but this is done without rejection, anger or hatred. It is done from an instinctual choice that is deeply harmonious with Source Self and it is not attached to the outcome of the directive. It is merely responding to the most deeply harmonious impulse at the moment. So choice is always available.

The basic choice is whether to align with

the Great I Am presence or not.

Spirit has a strong impulse, like the beat of a song. How each individual person responds is different. You cannot know what is right for another person, you can only choose for yourself and act from there. You may have influence on another and their choices, but this influence comes from aligning with yourself.

Much of spiritual life on earth is practicing being

attuned with the Infinite I Am

pulse and rhythm.

Spirit is the heartbeat of the Goddess. It is the quiet presence of the I Am that rings in silence. It is the openness that pervades all presence. It is the voice of the ancestors. It is many things to many people. No one song or dance or scripture is the correct form. They are all expressions of the same deep desire and passionate impulse to align with the rhythm of the God/Goddess/Spirit’s heart and breath. To breathe on the in breath, to exhale on the out breath and to find a rhythm that feels like home. This is the deepest desire of all people, to find a rhythm in their body, mind, soul symphony that is in tune with Creators rhythm, as they perceive it, with their body instrument. The same conductor is giving different instructions to different parts of the orchestra.

When you find companions that you resonate with it is often like finding an instrument similar to yours. They may be like a finely tuned harp or violin or someone from the drum section. What instrument do you feel like? Maybe different ones at different times. Some are steady and stay in tune, or at least a comfortable level of attunement and others need tuning often. What kind of music do you play? Are you beating differently from those around you? Who are your companions? How can you find common ground and create a beautiful symphony together?

We wish you well,

Love,

Oflana and Spirit Family

Am I on My Path?

Alignment with Change

Dearest Souls,

We extend great love to you during this time of journeying into a new phase of your evolution. There is a new beginning at hand and many know there is a great influx of light and opportunity taking place as the darkness of ignorance recedes and the strength of light builds. This has already begun and the momentum has been building for a long time. It is cause for celebration as well as deep contemplation.

Am I on my path,

being true to my calling?

It is often fear that does not allow you to see the obvious. Your tasks are often simple; setting a relationship right, forgiving and loving yourself, being strong enough to stand up for yourself. These are all purposes along the vast path of awakening to love.

There is a great call to reestablish the vibration of love within each individual soul as well as the greater earth community. We see the pressure for awakening to divine connection rising as many feel called to seek the truth within them and express it in ways that are meaningful and productive. The desire to contribute to the evolution of awakening consciousness is growing.

To make sure the earth’s people rise to their potential there are many teachers and guides from the worlds of spirit who have volunteered to assist during this precious time of transformation. The amount of help available now is much greater than ever before and many are hearing the call to be channels of connection in the numerous ways this is imaginable. It is important to reach as many people as possible to achieve the uplifting that will continue over the next many, many years.

Religion and spirituality often seek the same goals although in various forms, with diverse words and rituals. When the focus is on loving and accepting oneself and others, no matter what form it takes, it is in alignment with the great, progressive change. When one seeks to control, manipulate, judge or condemn, then one has missed the point. When awareness is brought to these opposing intentions, they can then be used as launching pads for growth.

We see the evolution towards love as one of great importance to our universal energy field. You are part of our “neighborhood”. We come to you as any “good neighbor” would during a time of crisis and potential transformation. For along with the pain, suffering, greed and unfairness, there is also the brilliant rising of a movement towards awakening.

All experiences provide the opportunity to expand and love. If you find yourself angry, you can turn it into a passion for standing up for what you believe. If you feel guilty, you can use it to create a code of honor for yourself and to practice the gift of forgiveness. If you judge, you can use the opportunity for self-reflection and acceptance. If you see greed or are greedy you can use the opportunity to give to others.

This is the attitude of growth;

your aspects of contraction are

your potentials for expansion.

Every “negative” aspect of life provides gifts and opportunities. We encourage you to seek within yourself to find the gift in everything you view as unacceptable, both inwardly and outwardly. When you recognize an inner reflection of an outward circumstance, you begin your transformation to loving acceptance. You can then create the brilliance of change from the power of love. You will have truly found the root of Self and can grow a campaign of compassion from there.

With Love,

Oflana

“Letting Go”

Honoring your Soul Path

Dearest Friends,

We love you so much. We are thankful for your willingness to open, for moving forward in your spiritual growth, and for your increasing capacity for love. You are providing a divine service and we appreciate it.

We would like to begin by speaking to you of “letting go”. We see many people believing they should be able to let go of their pain, attachments, thoughts, weaknesses and so on. We’d like to suggest you reframe the idea of letting go with an approach of expansion and integration. Instead of letting go of an experience, you have the option of transforming your encounter into something that is more productive and supportive of who you are and who you want to be. You can expand your perception of self and integrate the experience into a larger idea of you.

It is helpful to be aware of three elements of self: “who you are”, “who you want to be” and “who you think you should be”. “Who you are” is your Infinite Self, your soul and the purpose it wishes to express. Your soul is a manifestation of your Infinite Self. “Who you want to be” is a direct reflection of the urgings of your soul, and its purpose as perceived and received by your personality. You, as a soul, will push to grow beyond the expectations of your mind. It is these urgings you want to honor in your process of growth. “Who you think you should be” involves the mental and emotional measurements you make in comparison to others. They are the ideas given to you about who you are or should become. These measurements can be obstacles for connecting to your soul purpose. It is important to look at them squarely, see for them for what they are, and preferably make a choice to follow your soul’s leadings.

It takes courage and strength to overcome what you are socially expected to do. This does not mean that some social guidelines or family expectations are not valid expressions of yours or someone else's soul purpose. You could be born into a family with many expectations that have been serving a family member or members for years and even generations. In this time of great change, many are called to step beyond the boundaries of their family culture and strike out on their own path. We suggest you do this in a manner that honors others for it can sometimes be temporarily uncomfortable or costly to the relationship. If stepping out of a family expectation is done with a spirit of acceptance for others and their life path, then it will be easier for them to accept you in the long run.

Note that acceptance by others is not the goal. It is about a loving approach of self-acceptance of all that you are, and all that you are includes others. When you reject another's experience, you are rejecting a part of yourself. You can honor your own needs and the call of your spirit and at the same time embrace with acceptance another's path. This could mean not spending time with someone but loving them from afar. An approach of loving acceptance can lead to many outcomes, all of which can be ways for you to honor your spirit’s path, and at the same time honor another’s path; although perhaps not meeting their expectations. It is an honoring of a person as a soul who is on their path, but not reducing yourself to meet their personal or social expectations of you.

You may observe or experience the pain created by a split between the soul and “who I think I should be” in yourself or another. You may need to acknowledge this within yourself and be willing to move beyond these limitations to sense the core of your soul intentions. You may or may not be able to help another bridge this gap, but you can always help yourself.

In light and love,

Oflana and Friends

Standing Up for Spirit

Greetings Dear Ones,

We love you so much and feel your love. We know you have been hearing our words and taking them to heart.

Today we will focus on being able to stand up for the spirit within yourself in the conflict of ego and awakening. You are in a constant inner struggle to awaken from a false sense of perception of who you are and also from the protective beliefs that go with defending who you think you are. You have formed entire structures around being able to stay safe emotionally and physically. Mentally you put confines around your personality in order to protect your perceived self. You can begin to release these and start to identify with being an expansive spirit who has taken form in a human body. This is a more freeing awareness than believing you are the confines of your body and personality. You can then experience what you are manifesting in your life from the perspective of freedom.

Sometimes the physical world needs your complete attention without diffusing your awareness into the infinity of everything. Sometimes the focus on ego and form is necessary to get things done. But it is held in a larger container of perspective of being dissolvable.

If you are in pain, this can be quite challenging even when you are fully awake. Pain tends to grab a lot of attention and it is easy to contract into a small focus or to exit altogether from your body awareness. Your attention on spiritual awareness will ebb and flow but you can approach yourself as a free being that is experiencing the pains and pleasures of life.

When we say “standing up for spirit” in relationship to one’s ego, we are referring to the inner conflict that goes on as you are moving towards the completion of this cycle of opposition.

To defend spirit is to have certainty

that it will win the inner conflict.

It is knowing and trusting that

no matter what happens,

the dissolving of ego will occur.

All forms of attachment to self-protective mechanisms really have no chance of survival in the long run. You may not be ready today or even tomorrow but the day will come when your defenses against intimacy and the depth of closeness with all that exists will disappear and you will know the truth of your oneness. To defend spirit in this conflict is to approach yourself in a way that acknowledges this reality. It is not a giving up; it is surrender to a greater loving truth that will bring you joy and peace.

Much love,

Spirit Family

Tools for Integration

“We invite you to open the doorway

of your heart’s wisdom.

Each person's soul contains seeds of wisdom

which are perfect for them.”

There are many methods available to tap into one’s knowing. Being present to what is, in a loving and nonjudgmental way, is the most powerful.

Exercise

Being Awareness

“Stand or sit and observe yourself. Be aware of your body, mind and emotional posturing. Choose an inner disposition of accepting presence. This will support your soul coming forward in a positive way. At first, when this door is opened, negativity, fear, and other contractions may appear but this is only temporary.

Be present with awareness in quiet mediation. Be the witness. Then try adding these:

Awareness Building Questions:

“Who is witnessing?

What am I witnessing and how am I labeling it?

Who is labeling this?

Can I love this person or aspect of myself?

If yes, receive the love and acceptance.

If not, observe who is judging this aspect.

What are they witnessing and how are they

labeling it?

Can I love this?

Yes, great!

If not, repeat.”

When a negative reaction appears or a judgment creates an upset feeling in the body, mind or energy field, what to do? First, witness it. Notice you are having an experience. Let go of needing to change it. Accept that you are having this experience without needing to act it out. Be honest with yourself about what you want or need. For example, someone says something you don’t like and your feelings are hurt. Notice how your mind labels what they said, and then assume your label is not true. Then notice how your body responds; are you afraid or angry? Notice that your body believes your mind. Then witness your experience again and see if your perception has changed.

Your body will lead you to where you want to go on a personality level but not always on a spiritual level. You can trust your body to lead you in many aspects; how much food it needs, water, and so on. Are you safe? The body has a great deal of intelligence and is a good leader in many physical world needs and often spiritually as well through intuitive signals. Yet your body will not always indicate an alignment with spirit as an immediate response. Sometimes it takes time to catch up. When you do something out of your comfort zone, your body and emotions may feel frightened. Yet afterwards you may feel empowered or stronger. You have defied a physical and emotional habit of succumbing to fear in a way that was uncomfortable. Then it settles out and you have a greater spiritual alignment and are stronger.

Exercise

Align Spirit, Body, Mind

and Emotions

Stand or sit quietly for about five minutes. Bring to mind a situation that feels challenging to you. Imagine you are a fully empowered person and you are handling the situation that you have imagined.

Stand or sit quietly for five or more minutes giving yourself love. Accept who you are as this empowered person. Invite the part of you that feels (or felt) challenged to become part of the empowered person. Accept this challenged aspect as a gift bearer. The gift bearer has allowed the empowered self to find its way. Say thank you to all.

Love is Calling You

Love’s Forward Movement

Dear Ones,

We are here for you, surrounding you. We are always here to guide you towards the love in your hearts. Each and every one of you has guides, helpers and angels just waiting for you to open yourself and say:

“Yes, I am willing to receive guidance and help. I open myself to the divine love that is present in me and around me at all times. I choose to align and attune myself to this energy field.”

Ask for your helpers to come to you. Ask them to guide you in the special ways that only you know. You have your own ways of receiving their messages and their love. Ask for support in the times when it’s difficult and when you need inspiration, direction and strength. Help is always waiting. Feel it in your body, make space for it in your mind and open to it with your emotions.

It can be so easy to contract. This is part of being human and living this life yet there is a call to expand. A part of you knows “I want to grow larger than this experience. I want to be bigger than this thought that puts me down, this difficult relationship or this challenge in my life. I want to be bigger somehow. I want to know that I am being held and supported in a light and caring that is larger than any worldly experience I could possibly have.” This is available to you.

What we do, as well as your guides, is help to model this for you. We set up a vibrational field of knowing connection. We stand before you and around you saying:

“Feel this. Feel the power of love

and the capacity it gives you to make choices

to act on behalf of love’s movement forward.”

Love has a force of its own that is moving towards an awakening, a birth on this planet. And this force will not be stopped. There is no turning back. You can step into its path of forward movement to be carried by the wave, allowing yourself to be supported by receiving love. You can be empowered to move forward into giving in all the ways that are unique and special to you.

Each of you have been given the gifts of what your heart wishes to bring into this world. We want to empower you to bring forward these gifts that are so needed and wanted. You are wanted and needed and never have to do it alone. Remember that you always have support. Although it may not be visible to your physical eyes, do not doubt that we are here, cheering you on, parting the way and helping to give you the love you need to blossom. You are all flowers waiting to give bloom to the love within you. No matter what your age or position in life, this is the greatest gift that you can give to yourself, others and to this planet. There is an evolution towards the awakening of love once again.

Remember dear ones,

love is calling you.

Choosing Divine Love

Beloved Dear Ones,

We love you so much and are here with you always.

We are supporting you with divine inspiration to align with the love for all that is. We champion you in this endeavor now and always, for we are inherently aligned with Divine Love. This is very much our purpose, to express love in our lives in the spirit world, as well as to help people such as yourselves to align with the energy of love. Love is a healing resonance that wishes to come forward on your planet right now. Love very deeply needed to be received by every soul living upon the earth today.

The number one deepest craving of

every human being is to receive

the nourishment of Divine Love.

To give and receive love with others, including nature, is a heavenly communion. When you move beyond your personal self in this sharing of energetic nourishment with others, you are connecting beyond personality and culture. It creates waves of healing throughout the planet, reaching beyond the borders of your body or country. Divine love enables you to deeply touch the souls of others and helps you to have a visceral experience of your oneness. The experience of divine love lets you know the actuality of your spiritual connectedness. This is not just a dream of spirit wanderers. Your spiritual connection is truth.

The choices you make on how you handle yourself in relationship with another have a great effect. Every time you choose from your heart and allow people, places and things to be as they are and yet also speak the truth of your experience from alignment with your spirit, it is a great gift to the awakening of your connectedness. You can then recognize that your decisions have an effect beyond yourself.

When you make a choice for yourself,

you make it for the world.

It may seem your choices are small and that one wave in the ocean can only have so much effect. Yet the greater your alignment is with divine truth, and the fuller resonance you have with divine will, the stronger an effect you will have.

Do not worry about passing thoughts that seem negative or the small things that may not feel completely in resonance with who you are or want to be. Do not punish yourself over these small things. Just seek to find within you a strong resonance of truth for yourself and how you connect in your intimate relationship with the Divine.

How to have an intimate relationship with the Divine is for you to discover. No one else can tell you what this relationship is meant to be. This is your discovery, your journey. If someone tries to tell you what you're doing is right or wrong, you can take it into consideration, to see what feels true for you. Sharing with each other the truths that you discover is of utmost importance in spreading the ability to strengthen your relationship with Spirit. Certainly you can accept guidance and suggestions and try them on for size. You can learn to align more strongly when you discover what didn’t work for you as well as what did. When you have a true desire in your heart to connect, to be a loving person, to be of service, to grow and to heal, there is never any wrong in that. So be easy on yourself. You can reevaluate your approach and decisions as needed.

“Is this in alignment with

the truth of the Divine Love that I AM?

Does this honor me as a loving being?

Does this honor the other person

as a divine loving being?

If the answers are “yes” then you have your decision. Take this to heart, knowing that these are questions of intent.

The world will change around you

when you make the commitment

to align with divine love.

It will not be a perfect road, but it is not meant to be. The road is meant to be challenging sometimes so that you can find your strength in alignment and grow in your conviction to staying attuned with your spiritual essence. These choices strengthen your ability to align with your spiritual core.

More important than any other decision,

is honoring yourself as a spiritual being

who is love at the core.

Next is to be willing to speak your truth from a place of honoring love in yourself and others. Then you will be able to stand strong, knowing yourself as love no matter what thoughts you have about yourself, what actions you’ve taken in the past, and perhaps even what actions will occur in the future. Love is your true identity and destiny.

This is a commitment to giving yourself the spaciousness to be as you are, to be the divine being you are. You are an infinite being who is having many experiences. The commitment is to grow your ability to embrace yourself in a large enough container of unconditional love; so that you know that your true identity is beyond your experiences and thoughts.

The path is also to align your thoughts and experiences with your true self. It’s not about becoming a better soul, because you are already a beautiful divine being. It’s about setting up resonant patterns where the congruence of your inner experiences comes into alignment with your divine self. In some sense it can be no other way; yet there’s an evolution that is happening, a calling.

There is a calling for the vibrational density of planet earth to shift gradually into alignment with divine truth. This is the calling for souls such as you. Incongruity between your soul nature and your personality becomes intolerable. The desire to align your personality and experiences with your core, true self becomes an absolute need.

This is a good thing and it is what you're here to do. It is what we are here to support you in by giving you energetic enhancements through our words. We help to create a resonant field for this congruence to occur, and for you to strengthen your ability to come into union with Self. This assists you in anchoring a place of remembrance. Notice when you feel disconnected and also when you desire to return to a congruent state. Perhaps you've never experienced it, but you will. If you have experienced it, you know you want more.

This is what we’re helping you to align with: your whole self resonating with unconditional love, peace, forgiveness and compassion. Try to remember these qualities as often as possible. Much of the time it is your intention and willingness to acknowledge where you are and to give yourself the space to be present with compassion and acceptance that will align you with these qualities. Allow yourself to become just a little bit bigger than who you think you are in that moment; trusting, allowing and aligning.

Thank you so much for your willingness and your presence. We love you deeply and dearly and we are always here. Call upon your guides to help you and they will be there also.

Blessed Be

Mother Mary

Love and Compassion

Dear Beautiful Ones,

Thank you for being willing to come forward with your heart in vulnerability and strength. Love is the strongest essence available to you. It gives you strength on your path to endure even the greatest hardships and challenges of life on earth. It gives you resilience by enabling you to embrace yourself with deep compassion and by giving you understanding for others. When you view others through eyes of kindness you are able to come to a deeper compassion and receptivity towards another’s wounds and burdens. Then they too can be embraced by the love that wishes to flow through you.

When your interactions feel challenging

step back and say to your heart:

“This person too has pains. Show me how

I can be larger than my own pain

and relax into my ability to open and love.”

Accept this reflection as an opportunity to engage in self-love and expand into a larger acceptance. You can engage in this interaction as a spiritual practice. Take this experience and situation as a reflection of your own pain. By turning it inward you can find the place within you that is hurting and calling for love. Sharing in another’s pain, by finding its form within oneself, brings the healing light of love to you both. This will solve many issues and problems that arise in your life. Take each opportunity to go deeper into compassion, acceptance and love.

When you do this, you enable not only yourself but others to experience a greater freedom. You create a field of safety to come together and expose your true heart with all of its beauty and ugliness and to embrace all of it. You can come together with others as a team that can extend out to create community. With support and acknowledgment you can step forward with openness and vulnerability, having the strength and bravery to allow the essence of love to be completely present.

Invite the vibrational field of love in.

With the intention of acceptance

all healing is possible,

and all things are possible.

Love is all inclusive.

There is no shame, rage or burden that is too large to be encompassed by infinite love. When your mind and heart open to this possibility, holding a space of love for yourself and others, it is magic. A magical realm opens, making the impossible possible. Just have the willingness; even if your mind doesn’t know how, it doesn’t matter.

An open heart and the willingness

to surrender to something greater

than yourself, is what matters.

This something greater

is a field of energy called love.

When you come forward with willingness, miracles can happen. You can release and let go. That which seemed so tight previously, becomes easeful and happiness returns.

Happiness is often a fleeting experience.

Yet this is what calls you to go deeper

to find happiness from a greater source.

This type of happiness is ever lasting. It can never be destroyed because it is an expression of the union with Source. Oneness and infinity cannot be destroyed. This presence is what gives birth to your life as a soul. The home within you beckons you to remember your Source in the infinite field of love.

Always return to this place in yourself as a refuge of remembrance and to expose the light of truth in every situation. Just by the willingness to return home to your heart as much as possible, you grow in your own awakening.

Blessings on you and your path dear ones.

I am here to give you encouragement

for your beautiful hearts.

You are a divine expression of life itself.

Mother Mary

Love Beyond the Veil

Dear Ones,

Beautiful ones, you are coming forward in your light and your love. I see you, feel you and reach my hand out to accept the gifts of your love, to blend and meld it with my own. I’m deeply grateful for your presence and greet you with open arms. I am here with you always as a lover of your heart, to give you strength and to support you. Remember that your quest is to be and experience the love you are and that it is a true quest. I am here to cast away any doubt that who you are is love.

Truly the guises that you experience in your life are just that, masks. Masks that trick you into believing that you are not love and yet when you seek deeply, you can unveil the true essence behind these guises. When you seek to acknowledge love in the core of your own being, to unveil yourself from the guises of negative thought, low self-esteem or any ideas that would tell you or show you otherwise, you can find beneath these masks what is true:

You are precious beyond your beliefs.

You are a precious gem. A seed of love. This seed is waiting to bear fruit as a result of the growth that you pursue. For in your endeavors of personal growth, this is what you seek: to remove the veils, false beliefs and contractions that hide yourself, from yourself, so that you may shine and enjoy your presence as a godly presence. To recognize the truth of yourself and to experience the world through this presence. So that you may walk your path with a radiance that penetrates beyond your body, mind and thoughts. So that you can see past the veils of your own eyes and your own thoughts. For they cover with a costume what is ultimately real. You strive to de-clothe yourself. To run naked in the world of spirit so that you may be free here on earth.

This is not a dream but an evolutionary drive. It is a movement for spirit to be free on earth again. These impulses come from the depth of your being. To once again know and live from the knowledge that you are Source. That you are spirit and all your worldly expressions want to be manifestations of this drive, of this desire to know yourself as Source. The more that you choose to create from this inner place of knowing that you are love, the happier you will be. The more satisfied you will be. Ask yourself these questions:

“Does this choice align me with the Love I Am?

Does this choice acknowledge

the love in others?”

When the answer is “yes” you can do no wrong. Even if the answer is “no” and you choose otherwise, eventually it will guide you back to this one truth. For the path has been laid out before you. The path Home is love. Some roads may be long, yet ultimately this is your destination.

Take the time to put your

intentions on the course of Love.

The pathway Home brings you ever closer to joy. The joy of knowing deep within your soul that you are free to love, be loved and be love. This may seem like a grand task with all the challenges that you face large and small every day. Yet when you walk with the aura of this intention you’ll find moments of this joy. It may be a moment of breath, a smile, or of letting go of a thought or word that was unnecessary in that moment. It will give you the spaciousness to breathe more deeply, to accept more fully and to embrace with a depth that will bring your heart and soul satisfaction.

The sum of all these small moments add up to a life lived in dedication to the awakening of spirit on earth and to the awakening of your own soul. This is the path. This is the path Home. Be encouraged that your choices, even though they may not bring you great fame or wealth, will result in a wealth you will receive in the depth of your soul. This is the greatest reward one can have.

When you pass from this world you will be greeted and acknowledged as brothers and sisters of the light. You will be welcomed into a harmonic convergence with other beings who are also dedicated to this quality of Source, our Mother/Father God, Source which gifts us with such wonders of sharing love.

There are so many other choices available. They are all valid choices. You get to choose how you experience your embodiment. We are here to guide you in choices that will bring you happiness and expansion so that when you leave this world your path will be clear. You will know who you are and come back to this remembrance. You will be able to see the purpose of your lives, for you have lived a great many.

For many it will be a time to move on from earth. To move into other dimensions and other places in the universe to continue your journey home. A time to meet with other beings that have expanded themselves in love and it will be a joyous meeting. I have lived in the spirit worlds for what on earth would be considered a long time and I continue to expand in love. In my heart of hearts I have a special place for the people and beings of earth. So I choose to come regularly and visit many, to be a support and a reminder.

Yes, you can choose love.

I love you so much. I am reaching my hand to you and giving you support. I am holding a lantern of light for you, welcoming you home to yourself, to the love that you are.

Blessed Be

Jesus

You are the Christ

Dear Children,

I see and acknowledge you for opening your hearts as wide as you can. I have been a teacher of love for many generations and eons. Many have misunderstood my teachings, using them for their own gain. Yet my teachings have always been true to heart: to be kind to one another, and to surrender one's own will to Divine Will. Also to acknowledge spirit as a parent, one that has given birth to you and calls you to live up to your real self as a spirit being in this world, and to remember that you are an offspring, a divine spark of something even greater. You are spiritual children here to mature into great gods and goddesses.

As you awaken in this lifetime on earth, you grow in spiritual consciousness and awaken your potential for godliness. You are here to experience the challenges of being human and to grow in compassion. You are here to learn to embrace your experiences from the perspective of being something greater than your experiences. To learn to live in remembrance of who you are and where you come from so that as you grow in spiritual consciousness you can eventually expand beyond the identity of self and live from your God or Goddess Self.

The quickest and surest way

to your enlightenment

has always been and will always be,

through the heart.

These are the teachings of love and kindness towards yourself and others. As you step forward on your path in each moment, you have the opportunity to embrace yourself with kindness and to treat others with kindness. Sometimes it is as simple as a smile.

You have the ability to be a love much greater than you realize. I am here to provide healing for your heart and to help awaken the divine spark within you. I offer my heart to encourage and support you and to be one of your guiding lights. I am an important member of your spiritual family. I recognize you. I have been with you your whole life and I am still with you. I will always be with you as your brother, father and as lover of the heart.

I am a Man God committed to the awakening of love so that we may all return to the Source, Father, Mother, God. There is no greater calling or yearning of the heart than to return to the Source from which it came and to experience the bliss of union with Home. The knowledge of Home, which every person craves, lives within your body and heart and cries to be awakened by every cell of your body. Every cell of your body and every thought you think, all crave to be in the deepest loving union with Source, Home, God, Mother, Father again.

Although separation has never been real, the manifestation of your current individuality has created the experience of yourself as separate from Home. To remember Home is what every achievement you seek hopes to fulfill. When you approach your endeavors with this knowledge you will find the satisfaction that you seek.

In all of your activities and choices

remember that what you really seek

is union in Love.

Then you will be motivated and drawn to the experiences and choices that will be most direct on your path. When you walk in this remembrance, slowly but surely your intention to be one with divine will, will become true. Every time you consciously choose to align yourself with this yearning, with this pull, this movement of the universe towards Home; you will find the path to satisfaction.

Within your heart lives the knowing of Source/God/Mother/Father. Already living within your heart is Home. Let it grow and expand into every part of your being. The call to love is strong. It is the universal flow and movement of divine will.

I am here, ready and willing. I invite you to take a moment and allow me to share my light and love with you, if you choose to open your heart to me at this time. I will lay the hand of my heart upon you. I offer you my love which is also your love. You are the beloved, let my hands be your hands and my heart be your heart. For you are the Christ. You are the feet that walk upon this earth, giving, sharing and being love. My body is your body, may you walk in peace.

Mother Mary

The Fabric of Love

Blessed Children,

You are so loved. You are children of a Great Spirit that gives birth to the souls of earth. You come here seeking peace within the embodiment of the human form. This peace is within you, around you and forever. It is always accessible, yet within the human body it can be deceptively distant. It can seem so far from your consciousness at times. We are here to remind you of the love and peace that resonates within you and which is the harmonic tone of this universe. We are here to embrace you in every moment, in service of earth and its peoples. This universal plane is built upon the foundation of love. For all healing is based in the Source of love.

Within each and every one of you, there are the threads that form the fabric of this healing web. When you come together, joining in groups with love and awareness, you help to knit this fabric back together. For it has become unwoven and the shreds have left many souls wandering looking for their home. You have the knowing of your home within you and the wish to reside there. We see and feel this and give you the support that you ask for.

We are here for you and we love you so, so much. We support you in loving each other and opening your hearts to each other even in times of difficulty and pain, even when it seems challenging or impossible. These are the times that you mend the fabric of love and life; when you can make this choice, this often difficult choice to keep your heart open and remember to love again. You can weave this fabric of love with your heart and hands by sharing your talents, skills, time, attention and honest feelings.

You can mend the web of love with your voice by making sounds that resonate with harmony, truth and forgiveness. You carry these healing sounds within you. They speak the truth of your being. Whether it is in discomfort or joy, the sounds within you make up the fabric of your personal being which weave your body, emotions and mind together. They come together to form the fabric of your personal self. When you speak, make sounds which resonate in alignment with your greatest truth, the truth that is connected to love.

It is the connection to love that will bring balance and harmony to your interaction with others and with yourself. When you remember to bring your attention to weaving this fabric within you, to connect to and strengthen your connection with love, you’ll be able to respond in a way that embraces you like a blanket. This blanket of love wraps around you and carries you gently through life, through the ups and downs on the waves of joys and difficulties. When you wrap yourself in this loving fabric, which is so natural to the universe, you are truly embraced by the deepest essence available.

The associations you may have with what love is, what it looks like, who gave it to you and who didn’t, many of these are mistruths which are not true representations of the essence of love. Love’s presence is totally forgiving, unconditional and all embracing.

Love is an aware presence

that embraces every experience

that is perceived as unacceptable.

It is where all is forgiven.

When you pass from this world and see the life that you have lived, you will see that all is worth forgiving. There is nothing worth holding onto. Nothing is so important that love could not reside in it. When you come to that place, when you have left this body and look upon this world, you will see what we see: the beauty and dynamic interaction of love in action. Even when we see pain and destruction, we see seeds of love waiting to be born. They are waiting for the moment of healing to take place. The pain becomes like soil, the earth burying the seeds of love. Pain is the planting of new growth that will someday sprout love again. Love will always return just like a plant will reach for the sun. In the depths of darkness a seed is within the earth and it can see no light. But it will one day reach for the sun and remember its glory and its need for the light. It will grow and then be freed again when the petals fall and it returns to its Source. Just as you will one day return to your Source.

Source is not a separate entity but completely connected with all living things, even those things that you perceive as not living. Stones, cars, buildings, everything has life. There is nothing that exists in form or non-form that does not have the life of Source’s love within it. Everything contains potential. Everything.

Love’s potential lies even in your darkest thoughts, the ones that you hide and do not even want to see yourself. Thoughts which you cover with shame, embarrassment or pain. Love is in what you see as unworthy. Within every coveted shell there is a seed of love waiting to awaken. They are gifts to you, path markers to help you return fully to Source. When you open these gifts, these shadows waiting to find the light again, you will be freed. We encourage you to seek out these places of shadow within you. There’s no need to look beyond your own self because every secret to the universe, every dark shadow is within you. You hold the power to release these shadows and return them to the fabric of love. The weaving of your love returns the seeds in shadow to the bright light of the sun so that love can bring harmony to your essence and bring connection with the Source.

Look deeply into your heart and seek out the shadows. Choose consciously to bring them to the light. Look at them directly. Do not be afraid, even of your own fear, because you can trust the essence of who you are. Eventually you will return to completely knowing your loving essence. When you experience the contraction of fear, anger or shame within you, remember it is just an expression of creation and you are one with the Source of all Love.

You are all in the process of returning, remembering and awakening. I see within your heart this awakening potential and the dedication to its unfolding. I also see the shadow seeds and I love them. They are gifts. You all have a journey of darkness and light. We support you, encourage you and embrace you with love.

We’d like to take a moment to offer you healing. To touch into your heart, with your permission. Take a few moments….

Pause, Relax, Breathe

We offer you freedom through tasting the spirit of love. We offer you joy to share with each other and within your own heart. We offer this love with joy in our hearts, to support and encourage you, to embrace you and love you always. We thank you for your powerful presence and honor you deeply. For this journey is not an easy one although it offers many joys. We honor you for your commitment and bow to you as our teachers as we are yours. You help us to live our life purpose, to love by serving you. And in that we thank you.

Blessed Be

An Instrument of Love

Dear Ones,

We love you so much. We are glad you are once again remembering your origins in love and are opening the gates to the river of love. We await you kindly at the river’s edge, ready to hold you afloat.

We see there are many challenges in human life. Some of us have been through them ourselves, others not. We are here to support you and others. We come with the purpose of serving humanity in the awakening of love. The path of love is a decision to move forward and to not run or hide. It is to gracefully place yourself in the flow of commitment to Source as love, and to be a channel for the vibration of love. You do not have to try to be perfect for you already are. You do not have to wallow in sadness about the past, for you are already forgiven. Take the time to catch up with yourself and to remember what is true: you are love and you are loved!

To be an instrument of love is to ride the waves of challenges that come with this commitment. It is to be very self-forgiving. Be kind to yourself and let yourself relax into the comfort of love. Embrace yourself with acceptance and give yourself a chance to step forward. When you decide to come “out”, to move into the world as a servant of love’s awakening, many opportunities will reveal themselves. Trust in this and find your way into your heart.

Open yourself to the love that you are.

Love,

Oflana

Dedicate to Love

Dear Beloved Ones,

We know that it can be a tough road for you. Shadows within you can arise and old and new pains show themselves deep inside. Do not run from yourself. You are God. You are pure light and love. Your shadows are only that, shadows. Do not believe they are you; they are only aspects of the self that wish to be illuminated.

This is your job:

to illuminate the dark places within you with the light of your God Self,

which knows how to embrace all things.

You are pure love and you are free!

We understand your concerns and ask you not to worry. Put your love and dedication towards the spirit first and then into your wish to serve. Dedicate your life again to the service of the highest light of love. Your fears may seem big but they are merely only acting as a thin veil to the massive availability of love.

Love is the greatest power in the Universe

and you are a divine expression of it.

Do not be discouraged dear one, you cannot escape the truth of reality, it will press you forward even as you resist. Let go into the river of life and let yourself be carried.

“Beloved child of the womb,

To you I tell the truth.

Let go into the river of life

And let your joy explode!”

~Meditate~

~Meditate~Meditate~

With love,

Spirit Family

A Love Note

Beloved Ones,

We surround you with our love. We are joining together with you in the love that blossoms and grows in your hearts. Love truly is the most powerful essence. It is faithfully a healing salve. It is the wisdom that guides you in finding your path Home to the Source within you.

Love releases the small prisons of pain and shame.

Every uncomfortable state of being is waiting to come home to love. Every feeling of your heart, whether it is grief, depression, sadness or rage are all children waiting to come home to be loved. They wish to be released from their constraints and to settle deeply into the restful place of their loving home in your heart. Home expands beyond the you that you know and into the infinite you. It embraces and loves all that is.

Love is always waiting with open arms. It is inviting you by saying:

“Yes, yes come Home.”

You are wanted, needed and so precious.

You are a tender flower being held in the hands of infinite love.

You are being stroked tenderly by the hands of the rain and the heart of the

heavens.

Open, open sweet ones. Remember your home. Return to this place in any moment when you may feel fear or doubt and just remember. Love is the home of your heart and the arms of infinite love are wrapped around you and holding you tenderly.

Infinite love is always inviting “Find peace in me. I am here.”

Your Purpose is Love

Beautiful Dear Ones,

We see and recognize your presence. We appreciate the strength of your heart and your willingness to grow in your spiritual life. Thank you for being willing to live from your heart. We recognize you, praise you and are grateful for you.

It is so needed for you to come forward with your strength in love. You may not realize the value you bring to yourself and to the world by being willing to live from your heart. I urge you to value yourself. Value the great and beautiful being that you are. Give yourself strength by recognizing your own beauty and worth.

You have come here for a purpose.

Beyond all other actions, deeds and things, that purpose is to love.

Allow the love that you are to blossom and grow. Invite it to become fully expressed through your body, mind, voice and hands. You are empowered to recognize this precious life and give from the heart of love.

Even when there are challenges, of which there are many, again and again return to this center of knowing. Then you can recognize all thoughts, spoken words and actions by yourself and others as a reaching out for the love that you so crave. It is a desire for the peace that love brings.

It is a spiritual discipline to recognize feelings, thoughts and actions from the perspective of knowing what is truly wanted is to be embraced in the arms of love and acceptance. When you return to this knowing over and over again it is what will carry you Home. Home to the love you are. It is a love which connects you to the strongest force in the universe, to the expression of creation.

Love is the Source which birthed you into creation.

You were born of love, not of sin.

You were born from a creative urge to express love.

From this creation you came forth to give and create from love.

Many things in this world will tell you otherwise. You’ll be shown that what is valued and important is money, wealth, fame or actions that your culture believes to be of high value. But choices and actions are only truly valuable if they are motivated and expressed from the source of love within you.

All other choices only lead back to choosing love. There are no wrong choices. There are just different paths to remembering love. When you find yourself truly at home, in your soul home, you will rest wrapped in the blankets of love. There will be no limitations to this expression and knowing.

Once you leave your body your soul will continue on its journey Home. It will continue on its journey back to the Source from which it came. There are many things to enjoy along the way, beyond this earth. Do not think that you are limited to just this life and body. Your journey will grow and expand into other worlds.

Yet it is the remembrance of your soul’s journey now that will give you greater faith on your earth walk. Now is the point of power. You have the power to choose, to open your heart, to be the love you are and to know its truth. The illusions of the world are embraced and welcomed in because there can be no separation and all are included. All are equal. Every manifestation has the same Home, the same Source. Remember your oneness and you will remember love. Remember that any pain within you or outside of you is calling for a tender acceptance and embrace. Be strong in your love and in your remembrance. Stand up for it. Stand up for this truth in your own way, for you are the bringers of this light and truth.

We thank you from the bottom of our hearts for listening to the call of remembrance. We are listening with open eyes, ears and hearts.

We thank you.

Appendix

Meditations and Exercises

Exercise: I am Infinite

Exercise: The Light of your Heart

Exercise : Perceiving Guidance

Exercise: Releasing Doubts and Fears

Guided Journey: Self Love and Forgiveness

Sun Meditation : You are a Being of Light

Exercise: Releasing Ego to Spirit

Exercise: Sensing Peace

Exercise: Inner Dialogue

Exercise: Honesty

Guided Journey: Giving and Receiving Love

Exercise : Connecting with the Infinite in Nature

Exercise : Self-Connection

Exercise: Sharing Peace

Exercise: Expansion

Exercise: Being Awareness

Exercise: Align Spirit, Body, Mind And Emotions

Glossary

Awakening: The process of recognizing and experiencing the “Self” as one with the infinite, loving Source.

Beingness: The presence within a person or spirit that is beyond thought and is completely in the present moment.

Chakra: An energy center in the physical, emotional, mental and light bodies. Chakra is Sanskrit for “wheel”.

Congruence: The alignment of the personality self with the soul/Self.

Creator Self: The aspect of Self that is Source

Creator Source: The same as “Source”

Expanded Self: When one’s identity moves beyond the physical, emotional and mental forms and recognizes its connection and immersion in the spirit world. It is always accompanied by a greater experience of love.

Forgiveness: The releasing of judgment towards oneself or another and returning to love.

Form: The manifestation of Creator Source into the physical, mental, emotional or spiritual realms.

Great Spirit: Same as Source

God: Used interchangeably with Source. Also the Infinite Self or Soul that has returned to a pre-manifested state. All knowing, all expansive and never ending. All possible creations birth from this existence.

Home: When our individuated being returns to the Infinite Source of love either for a restorative visit or infinitely.

I Am: Synonymous to Source or God

Infinite: The never ending, fully expanded state of “Self” which is the universe and beyond. Can be synonymous with God or Source.

Infinite Self: When the Self is in its most creative, expanded state of love and experiences its all encompassing oneness with Infinite Soul.

Infinite Soul: The state of being where all individuated Selves merge into one soul.

Judgment: The fixation on a certain thought, feeling or behavior as being incorrect. Holding a standard of measurement from a narrow perspective. Constricting or contracting in thought which keeps love from flowing through the mind, emotions and body.

Love: The resonant energy that makes up the core of all energy. The basic goodness of the universe and beyond. The intention towards being in an expanded state of peaceful awareness. The first true impulse that arises from the uncreated state of Source. Also can mean having an open heart chakra which leads to connection with one’s expanded self and the expanded self of others. To embrace with acceptance from the perspective of the expanded self.

Mind: A sense perception that responds with thoughts. Mind provides a fragmented perception of the whole yet tends to believe itself as a dominating perceiver or creator. There is a call for the mind to find its place as a contributor to the soul’s expression rather than the ruler or controller.

Open Heart: When the heart chakra is in an open and receptive state.

Peace: The field of stillness before the impulse of creation arises.

Remembrance: The process of Self awakening into an expanded state of love and peace. Bringing this awakening into manifestation on earth.

Self: The energetic makeup or design of a soul.

Soul: An identity in spirit as created and manifested by the Source.

Source: The infinite, creative love that is everything and everywhere. The Source of all that is.

Source Self: The aspect of self that is in communion with infinite love.

Spirit World: The non-physical world that co-exists with the physical world and beyond. Spirit guides, angels and all other non-physical beings live in the spirit world.

Trust: Opening to experience without judgment.

Truth: All clear reflections and expressions of Source. Infinite expansion expressing clearly. The underlying pre-manifested presence of all expressions of Source.

Note: Terms for Expanded Self are interchangeable, e.g. Beingness, Creator Self, Infinite Self, Infinite Soul, and Source Self.

About Pati

Thank you for reading this book! The focus of my work is encouraging others to come forward with their full soul potential and to gain access to all their spiritual resources. As a psychic healer, reader, and channeler, I support greater alignment with a person’s true souls calling and the awakening of planetary consciousness.

Contact Information

I welcome your questions, comments and book reviews. Also, feel free to contact me to schedule a psychic healing/reading, channeling or speaking event, class or workshop, and to order additional books.

Pati Scamacca

LoveisthePathHome.com

SpiritCommunicationServices.com

SpiritCommunicationServices@gmail.com

(303) 621-6884

May your life be blessed with love in every way.